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Liberoların Kralı, Kadife Ayak

ALPASLANERADLI

Seyirci onları izlemek için
stadları dolduruyor,

yöneticileri değil!

Futbolcuların kazandıkları, 
sunulan imkanlar ortada

ALPASLAN ERATLI.qxp_Layout 1  7.08.2020  18:05  Page 1



Salgın günlerini evimizde geçiriyoruz, 
erkesin de kurallara uyması gerekli
n Pandemi günlerinden geçiyoruz bu günlerde ka-
rantinada neler yapıyorsunuz?
n Her şeyden önce bu salgın hastalık çok tehlikeli ol-
duğu için kurallara uymamız lazım. Bizde karantinada
önlemlerimizi aldık. Özellikle eşim ve kızlarım bana
nefes aldırmıyorlar. “Şöyle bir çıkıp hava alayım diyorum,
bana gidersen geri dönme diyorlar” Yani bu konuda çok
katılar tabii normali de bu. Kurallara uymaktan başka ya-
pacak bir şey yok. Evde bir
uçtan bir uca yürümeye
çalışıyorum hafif egzersiz
hareketleri yapıyorum,
onun dışında bol bol tel-
evizyon seyrediyorum
özellikle dünya kupası ve
Avrupa’dan oynanmış
maçları izleyerek bu günle-
rin geçmesini bekliyorum.
n Günümüze baktığı-
mızda bir Alpaslan, bir
Cemil, bir Müjdat yok.
Türk futbolu hakkında
siz ne düşünüyorsun?
Sizler sokakta futbol oy-
nayarak yetiştiniz?
n Bence öncelikle bu
durum Türk futbolunda altyapının yetersiz oluşundan
kaynaklanıyor. Yeteneklerin keşfedileceği yerler altyapı-
lardır. Ben böyle düşünüyorum. 

Çünkü Avrupa da altyapılardan çıkıp şans bularak yıl-
dız olan birçok isim var.  Ronaldo, Messi, bunun en güzel
örnekleridir. Bizler toprak olan arsalarda, sokak arala-
rında futbol oynadık. Oralardan geldik.
15 yaşımda bana lisans çıkardıkları zaman 
takımdakilerin hepsi askerliğini yapmıştı
n Her futbola gönül veren çocuğun bir idolü vardır.
Sizin idolünüz kimdi? ?
n İdol derken ben on yaşındayken hayranı olduğum fut-
bolcu Can Ağabeydi. Allah Rahmet eylesin, onu büyük

bir hayranlıkla seyrederdim iyi bir sporcuydu.
n Sizin dönemlerinizde herkes futbola sokaklarda
başlardı. Sizin futbol yolculuğunuz nasıl gelişti?
n Evet ben de her çocuk gibi mahalle arasında top oy-
namaya başladım. Davutpaşa Ortaokulunun bahçesinde
oynardık. Okulun bahçesi çok büyük değildi. Altışar kişilik
maçlar yapardık. O zamanki eğilimin aksine ailemden
top oynamama karşı bir tepki gelmedi. Babam denizyol-
larında çalışıyordu. Onu üniforma içinde gören herkes
subay zannedermiş. ‘Bütün askerler bana selam veriyor,

ben de onları bozmamak için
selam veriyorum,’ derdi. İki
kardeştik biz. Üç yaş ufak kar-
deşim Turgay da benim gibi
futbolcu oldu.”

İlk kulübüm Cerrahpaşa idi.
Davutpaşa Ortaokulu bahçe-
sinde top oynarken beni görüp
beğenmişler. Cerrahpaşa ku-
lübüne girdiğim zaman her-
halde on beş yaşındaydım.
Bana lisans çıkardıkları
zaman takımdakilerin hepsi
askerliğini yapmıştı, yani en
az 23-25 yaşlarındaydı. Cer-
rahpaşa’da bir sezon geçirdim
ve amatör kümede oynadım.
Hatta yazlık maçlarda bile oy-

nadım. Ligler bittiği zaman mesela Beykoz’dan, Flor-
ya’dan, Fatih’ten çeşitli takımlar gelir, turnuva
düzenlenirdi. Bahçelievler’de böyle bir turnuva olmuştu.
Hatta o yaşta tuhaf bir şey ama benim o turnuvada gol
kralı olmam dolayısıyla bir kupam bile vardır.

Cerrahpaşa’dan sonra Davutpaşa takımında oyna-
dım. Yalnız Davutpaşa’ya gitmeden önce Cankurtaran
kulübüne geçmiştim. Bir maç oynadım, bir daha oyna-
madım. Beni sol açık oynatmak istediler. Ben forvete
yakın orta saha oynuyordum. Hoca takım kaptanını o po-
zisyonda oynatınca, ‘Bir daha böyle yaparsanız gel-
mem,’ dedim. O, kaptanı orada oynatmakta ısrar edince
bir daha gitmedim. O sezonu oynamadan boş geçirdik-
ten sonra 3. Ligdeki Davutpaşa’ya geçtim.
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“Onu ilk kez İstanbulspor takımındaki birinci maçında seyretmiştim. İncecik, dal gibi vücuduyla bu işin altından
kalkamayacak bir hali vardı. Fakat yaptığı hareketlerle beni iyice sardı. O maçtan sonra yaptığım kritikte, 

‘Bu çocuğa dikkat edin. Sahalarımıza büyük bir futbolcu geliyor’ diye yazmıştım. 
Bu sezon başında da gene bir kritiğimde Alpaslan’ı rahat stili, kendine olan büyük güveni 

ve olağanüstü top tekniği yüzünden ünlü yıldız Beckenbauer’e benzetmiştim."

Futbol tarihimizin simge isimlerinden biri olan Gündüz Kılıç 1975 Haziran’ında Hürriyet gazetesindeki köşesinde
Alpaslan Eradlı için bu satırları yazmış. 70’li yılların büyük starı, Liberoların Kralı büyük ustayı dergimizde 

ağırlayarak biraz geçmişe yolculukyaptık, biraz günümüz futbolunu konuştuk...
RÖPORTAJ: ATİLLA BARTIN
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1 Aralık 1974'te İzmir'de oynanan İsviçre maçının kadrosu. Ziya Şengül, Metin
Kurt, Zekeriya Alp,İsmail Arca, Mehmet Özgül, Yasin Özdenak. Alpaslan Eradlı,
Selçuk Yalçıntaş,Engin Verel, Cemil Turan, Osman Arpacıoğlu.

Alpaslan Eradlı’nın Fenerbahçe'de son sezonunda 1982-83'te takımın kap-
tanıydı. Ayaktakiler: Selçuk Yula, Hasan, Nurettin, Müjdat, Cem, Alpaslan. Otu-
ranlar: Erdoğan Arıca, Arif, Bulgar Mehmet, Önder, Osman.

Galatasaray maçında Alpaslan'ın attığı
üçüncü İstanbulspor golü. (Cem Atabey-

oğlu, İstanbulspor Yıllığı)

İstanbulspor 1968-69.: Yıldırım, Mete, Celal, Bilge, B. Ahmet,
Cemil. Türker, Bülent, K. Ahmet, Kasapoğlu, Alpaslan.

Alpaslan  Cerrahpaşa
formasıyla Bakırköy

Sümerspor sahasında. 

Kardeşi Turgay'la
Dereağzı'nda bir idmanda.

Cemil Turan’la milli maç
öncesi İnönü Stadı
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Tekirdağspora’a transferim bitmek üzereyken 
bir anda kendimi İstanbulspor’da buldum
n Davutpaşa takımında bir sezon forma giydikten
sonra 1968-69 sezonundan itibaren İstanbulspor’da
oynamaya başladınız. Yalnız bu transferin enteresan
bir hikâyesi var.
n Eski İstanbulspor santrforu İbrahim Toker Cerrahpa-
şalıydı. Beni o götürdü İstanbulspor’a. Aslında nere-
deyse Tekirdağspor’a gidiyordum. Onlara karşı
oynadığım iki lig maçında da gol atmıştım. Bana transfer
teklif ettiler. 30.000 lira vermeyi teklif ettiler ki, o zaman
daha amatördüm. 

Çok iyi paraydı o zaman. Ben o sene Galatasaray
Kimya Fakültesi gece bölümüne girmiştim. Okulun yıl-
lığı 3.000 liraydı ve beş yıllık bir okuldu. Yani toplam okul
parası 15.000 lira yapıyordu. Benim bu parayı bulmam
lazım, ailemden bu parayı verecek kimse yok, memur
çocuğuyduk. Ben o teklifi kabul ettim tabii.

Akşam mahallede, kahvenin önünde sandalyede otu-
rurken İbrahim Abi geldi. ‘Ne yaptın?’ diye sordu. ‘Abi
yarın hayırlısıyla Tekir-
dağ’dayım,’ dedim. ‘Sen
orayı bırak, gel ben seni
yarın İstanbulspor’a götüre-
yim,’ dedi. Ben anlaştığımızı
söyleyince, ‘İbrahim Abi
beni caydırdı dersin,’ karşı-
lığını verdi. İki gün sonra
Vefa Stadında kulübün fut-
bolcu denemeleri varmış.
Çıktım çift kaleye. Biraz
sonra baktım birisi kenar-
dan, ‘Gel gel,’ diye bağırı-
yor. Çıktım sahadan,
velhasıl daha on dakika bile
olmadan iş bitti, seçildim.
Ayağıma iki-üç tane top ge-
lince kenardan seyredenler
herhalde bir şeyler gördüler
ki ‘yeter çık’ dediler. 

Ertesi gün bana toplam
okul masrafım olan 15.000
lirayı teklif ettiler. Hiç ol-
mazsa 20.000 lira verin
dedim ama İbrahim Abi,
‘Sen merak etme, aylık verirler, telafi edilir,’ dedi. Bahçe-
lievler’de Talha Dinçel laboratuarı vardı. Beni 650 lira
maaşla oranın kadrosuna aldılar. Böylece yine benim
talep ettiğim miktara gelmiş oldu.
n Bu olaylar yaşanmasa ve siz Tekirdağ’a gitseydiniz
bugün herkesin tanıdığı Alpaslan Eradlı olur muydu-
nuz? 
n Bilemeyiz tabii,Tekirdağspor da o zaman Davutpaşa
gibi 3. Ligde oynuyordu. Orada keşfedilmem çok zor
olurdu. İbrahim Abi, ‘Gözden ırak olan gönülden de ırak
olur,’ demişti. Belki 2. Ligde oynardım.”

İstanbulspor Başkanı Ali Sohtorik beni
Galatasaray’a vermek istiyordu...
n Sonrasında 1972-73 sezonunda İstanbulspor’un 2.
Lige düşüyor ve 1 sezon daha orada oynadıktan
sonra Fenerbahçe günleri başlıyor. Fenerbahçe’ye
transfer hikayeniz nasıl gerçekleşti?
n Fenerbahçe’ye geleceğim sene sözleşmem bitmişti
aslında ama o zaman kulüplerin sözleşmeyi iki yıl
uzatma hakkı vardı. İstanbulspor başkanı Ali Sohtorik,
‘600.000 lirayı getirirsen gidersin,’ dedi. O beni Galata-
saray’a vermek istiyordu. Emin Abi buldu beni, ‘Al şu
25.000 lirayı, git tatil yap, merak etme ben seni alaca-
ğım,’ dedi. Ben de, ‘Bu işin bir prosedürü var, o zaman
satışımı isteyeyim,’ dedim. Ben satış isteyince, İstanbuls-
por beni 1 milyon liraya satışa koydu. O zaman Emin
Cankurtaran, Mehmet Üstünkaya, Selahattin Beyazıt
hepsi sanayiciydi ve birbirleriyle dosttu. Satışa Fener-
bahçe’den başka kimse girmedi. Tek kulüp girince satış
bedelinin yüzde 60’ını yatırdığı zaman oyuncuyu alı-
yordu. O yatırılan paranın da yüzde 60’ını kulüp, yüzde

40’ını oyuncu alıyordu. Böy-
lece Fenerbahçeli oldum.
n Baktığımızda büyük ta-
kımlara gelen futbolcuların
birçoğu İstanbulspor, Sarı-
yer, Beyoğluspor gibi semt
takımlarından çıkıyor bu
sence nasıl oluyor?
n Evet, haklısın ben İstanbuls-
por da oynarken İstanbuls-
por’dan Fenerbahçe’ye
transfer olmuş sonra tekrar İs-
tanbulspor’a dönmüş çok fut-
bolcu tanıyorum. Bunlardan
Ercan Aktuna, Yıldırım
Heper, Kaleci Yılmaz Urul
(Arap Yılmaz), Yılmaz Şen,
Ender Gonca, Cemil Turhan,
Nedim Doğan diyebilirim.
Biraz da zorlarsak bir 11 bile
çıkarabiliriz. Bu kulüpler oynat-
tıkları oyuncularla ligi sallaya-
bilirlerdi o kadar güçlülerdi
ama mali durumları birde se-
yirci azlığından başarılı olma-

ları mümkün olmamıştır.
n Fenerbahçe de hangi hocalarla birlikte oynadınız?
Sizi en çok etkileyen isim kimdi? 
n Fenerbahçe ‘de Didi, Kaleporaviç, Rauch ve Stankoviç
hocalarla birlikte çalıştım, hepsi ile ayrı ayrı güzel günler
yaşadık.. Hiçbirini birbirinden ayıramam hepsinin hem
bana hem Fenerbahçe’ye çok katkıları olmuştur.
n Kaç kez milli oldunuz ve Milli takımı nasıl buluyor-
sun?
n Ben 29 kez A Milli takımda 4 kez de Ümit Milli takımda
oynadım. Milli takımda şu an doğru işlerin yapıldığına
inanıyorum. Genç ve Avrupa futbolunu iyi bilen oyuncu-
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Alpaslan Eradlı eşi Nurdan Eradlı ve 
kızları Seda ve Seren Eradlı ile maçları
statda takip ediyor...

ALPASLAN ERATLI.qxp_Layout 1  7.08.2020  18:05  Page 4



ların ağırlıkta olduğu bir milli takım Şenol hocanın tecrü-
besiyle Avrupa şampiyonasında başarılı olacaktır.
“Kadife ayaklı Alpaslan, 
İnönü’ye hoş geldin” 
n Sizin birden fazla lakaplarınız var, Liberoların Kralı
gibi, başka ünvanlarınız neydi?
n Unutamadığım ve benim de çok hoşuma giden lakap-
larından biri Kadife Ayak’tır. Hatta onun benim için
önemli bir anısı da var. Uzun bir sakatlık döneminden
sonra sahaya çıktığım o gün Spor yazarı Tahsin Öztin
“Kadife ayaklı Alpaslan, İnönü’ye hoş geldin” başlıklı bir
yazı yazmıştı. Kimi raket gibi sol ayak derdi. Bir de Raket
Ayak olarak çok yazıldı. Yine stada asılan bir pankartta
“Türk futbolunda örnek gösterilecek yeni bir Usta”
bunlar benim anılarımda daima yaşayacak hatıralardır. 
Sol bek oynadım, sağ bek oynadım, 
libero oynadım hatta santrafor oynadım...
n Siz sol bek ve stoper olarak oynuyordunuz, ama
zaman zaman farklı mevkiilerde de sahaya çıkardı-
nız, başka hangi mevkilerde oynadınız?
n İstanbulspor’da sağ bek olarak başladım. Milli takımda
da sağ bek oynuyordum. Savunmanın her yerinde oyna-
dım. Fenerbahçe’ye geldiğimde sol bek oynadım, sağ
bek olmadığı zaman yine
orada oynuyordum. Son
dört sene de libero olarak
oynadım. Oynamadığım
yer yok ki. İstanbuls-
por’un 2. Lige düştüğü
1972-73 sezonunda da
santrfor olarak oynadım
takımda. Cemil o sezon
Kasım ayındaki ara
transferde Fenerbah-
çe’ye gitmişti. Ben o
zaman santrfora geçtim.
Birkaç maç oynadım, gol
de attım. Hatta Trabzons-
por’u Dolmabahçe’de 2-0
yendiğimiz maçta iki golü
de ben atmıştım. İsken-
derun’da da iki gol attım.
O sezon yedi-sekiz tane
gol attım.”

Ben her yerde oynadım milli takımda sağ bek oyna-
dım, Zekeriya sol bek ben sağ bek olarak oynardık. Fe-
nerbahçe de Yılmaz Şen, Ercan ve Ziya da bıraktıktan
sonra sol bek olarak oynadım.
n Bugün ve dünü karşılaştırdığında oluşan şartlarda,
futbolda gördüğünüz farklılıklar nelerdir? 
n Öncelikli olarak maddi durum. Futbolcuların kazandık-
ları paralar önemli tabii, sahaya onlar çıkıyor seyirciler
onları seyretmek için stada gidiyorlar yöneticileri değil.
Ekipman çok önemli bakımlı çim ve hibrit sahalar bunlar
futbol oynamak için önemli faktörler. Biz bunların bir ço-

ğundan yoksun olarak futbol oynadık. 
n Sizin için şöyle geçmişe baktığınızda Alpaslan
Eradlı’yı  gururlandıran yaşadığınız olaylar nelerdi? 
n Benim için önemli olaylardan birincisi, Sayın Cumhur-
başkanımla Fenerbahçe’nin Yüksek Divan Kurulu top-
lantısında tanışıp sohbet etme imkânı bulmuştum. İkinci
gurur duyduğum şey de Ali Koç’un beni evimde ziyaret
etmesidir. Bu yaşadığım iki olay da unutamayacağım
anılarımdandır. 

Kardeşim ikizim gibi bana benzer; 
onu ben zannettikleri için 
Galatasaray maçında kadrodışı kaldım...
n Peki unutamadığıız bir anınız desek?
n Bir GS-FB maçı için Fenerbahçe burnunda kamp ya-
pıyordum. O dönemlerde kamp süresi 3 günden aşağı
olmazdı. Şimdi bir gün kalınıyor. Sonra İnönü Stadı’na
gitmek için ayakkabılarımızı aldık otobüse bindik, so-
yunma odasına girdim. Kadrolar açıklandı kadroda ben
yokum o maçta Galatasaray’a 3-1 yenildik. Hatta Yavuz
Şimşek bacak arasından yemişti. Neden kadro dışında
kaldığımı öğrendiğimde çok şaşırmıştım. Ben kamptan
arabamla gece karşıya geçmişim bana bunun için ceza
verilmiş. İşin aslı şöyle benim bana ikiz gibi benzeyen bir
kardeşim var arabayı gelip benden kamptan almıştı. Kim

görmüşse yanlış istihba-
rattan o maçta forma gi-
yememiştim.  
n Futbolu bıraktıktan
sonra yine futboldan
kopmadınız hep içinde
oldunuz...
n Evet öyle ben futbol
oynamak isteyen gençle-
rin başarılı olabilmeleri ve
altyapı içinde yetişmele-
rine inandığım için önce
TFF da 4 sene görev
yaptım. O dönemde baş-
kan Gündüz Tekin
Onay’dı sonra bir ara
verip ticaret (Gümrük Ko-
misyonculuğu) yaptım.
Sonra Fenerbahçe’nin
altyapısından teklif ge-

lince işimi bıraktım orada görev yaptım. Gençlere destek
olmak benim için önemli bir görevdi.  
n Bu keyifli sohbet için tekrar teşekkür ederken son
olarak sporseverlere bir mesajınız var mı?
n Ben çok önemli bir şey söyleyeceğim. Bizim zamanı-
mızda tüm takım taraftarları hepsi bir arada kavgasız gü-
rültüsüz maç seyrederlerdi. Taraftarlardan ricam yine
eskiden olduğu gibi bir arada zevkle heyecanla tribünleri
doldurarak maç seyretsinler. Birde bu kötü günleri geride
bırakarak sağlıklı güzel günleri yeniden hep bir arada ya-
şamak.
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Başkan Ali Koç, Alpaslan Eradlı eşi
Nurdan Eradlı ve kızı Seda Eradlı
ile birarada...
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2019-2020 Süper liginden akılda ka-
lacak olan bu tatlardan fazlası, lig

şampiyonluğu ile, Türkiye kupasın da sah-
nelenen tiyatrodur.

Pandeminin   bu tiyatronun sahneye
konmasında  katkısı büyük oldu. Ortam
uygun olunca, oyunculara fazla görev
düşmedi diyebiliriz.

i i i

Başka; Başakşehir zaten seyircisi olmayan bir ta-
kımdı, statlara seyirci de alınmayınca

iş daha da kolaylaştı. Ben burada
görev yapan tüm personeli kut-

luyorum. Onlar hazırlandılar,
oynadılar, kazandılar. Tebrik
ediyorum. Bizler işin yöne-
tim ve organizasyon tarafını
eleştiriyoruz.

Trabzonspor’a bu sezo-
nun şampiyonu diye bakılır-

ken son 4-5 haftada yaşanılan
düşüş herkesi şaşırttı. Böylece lig

olmadı ama sana Türkiye kupasını
verelim idare et dercesine düşünceler ya-

şatıldı. Sosyal medya da bu konularla ilgili çok ağır eleş-
tiriler yazıldı.

Bu sene kendi imkânları ile ayakta durmaya çalışan
3 büyükler, başarısız olunca çok büyük maddi sıkıntılar
yaşamaya başladılar. Öyle ki 2020-2021 sezonu için

takım kurmakta zorlanıyorlar diyebiliriz.
i i i

Tüm futbol otoriterlerinin ortak fikri,
en sonunda pandemi tüm kulüplere
doğru yolun yerli oyuncular ve altyapıya
dönüş olduğunu hatırlattı. Bundan sonra
büyük paralarla yıldız oyuncu getirme
hayalleri bitti.

TFF yeni sezonda maçların belli oranda seyircili oy-
nanması yönünde karar alma aşamasında. Kulüplerde o
karar doğrultusunda kombine satışını devreye sokacaktır.
Nasıl bir uygulama olacak kimsenin fikri yok. Anladığım
kadarı ile statlar kapasitelerinin  %35 nispetinde seyirci
alabilecekler sosyal mesafe de bu çerçevede sağlanacak.
Bu durumun kulüplere gelir açısından bir fayda sağlaya-
cağını düşünmüyorum. Oldukça karmaşık bir sezon ve
uygulamalar bizi bekliyor olacak.

i i i

Ülkemiz Futbolunun üyesi olduğumuz FİFA  ile ters
düşürebilecek olan uygulama. 18 Takımla oynanan
Süper Ligimiz de her sezon 3 takım küme düşüp 3 takım
da bir alt ligden süper lige çıkardı. Her ne sebepten ola-
cak bilinmez 3 takım küme düşürülmedi. Otomatikman
Süper Lig 21 takım oldu.

Bu durum Dünya futbolunu yöneten FİFA tarafından
takip edilmektedir. Önümüzdeki günlerde nasıl bir tepki
gelecek bilinmez. Hep beraber bekleyip göreceğiz..

atilabartın@fenergazetesi.com
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Tatsız tuzsuz bir pandemi 
ligi geride kaldı

Almanya’daki okurlarımız Bedri Baykam’ın 
eserlerini görme şansını kaçırmayın
Ülkemizin yetiştirdiği en büyük ressamlardan, dergimize

yazıları ve fikirleriyle her zaman katkıda bulunan sevgili
Bedri Baykam; Almanya’da Stadtgalerie Badehaus/ Base Soden
Museum’daki “Özgürlük Arayışında” başlıklı grup sergisiyle
sanatseverlerle buluştu. Yoğun ilgi gören sergide yine önemli
sanatçılar Nicola Barth, Eric Decastro, Anna Goschin, Hendoc,
Marc Lachaize, Thomas B. Lichtenbergh, Sali Musliu, Justine
Otto, Manfred Peckl, Max Presneill, Klaus Prior, Achim Rip-
perger, Katja von Ruville, Erdosam /Marius Seidlitz, Sador Wein-
sclucker yer alıyor... Almanya’da yaşayan okurlarımız
kaçırmasınlar diyorum...
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Sarı lacivertli camia ile alay eder gibi, Ga-
latasaray’ın neredeyse dörtte biri kadar
verilen harcama limiti kararı, bir savaş

ilanına benziyor tam anlamıyla! Fenerbah-
çe’nin bu densiz ve hadsiz savaş ilanını gör-
memesi, o topa girmemesi mümkün değildi!
Dolayısıyla sıcağı sıcağına yaşanan tepkiler,
Fenerbahçe sevgisinin ve onun yüzyılı aşan
sonsuz bir sürece yayılan köklü tarihinin bizim
yaşadığınız sorunları aşmak için ne kadar
büyük bir güç olduğunu tekrar gösterdi bizlere
ve göstermeye devam ediyor! Türkiye’nin ve
hatta dünyanın her yerinden Fenerbahçe der-
nekleri, yönetime tam desteklerini kayıtsız
şartsız açıklarken, hiçbir olağanüstü kongre
toplamadan oluşan bu net hava, kesinlikle Fe-
nerbahçe yönetiminin elini ciddi şekilde güç-
lendirdi.           

Krizin yaşandığı gün haberlerde, ertesi gün
Gündem Özel programında Bozkurt Yılmaz’la,
Ferruh Tanay’la bu akıl almaz düşmanlık ilanı-
nın üzerine gittik! Açık konuşmak gerekirse,
üzerime düşeni yapmış ol-
manın rahatlığını taşıyo-
rum! “Federasyon bu hafta
sonuna kadar kararından

vazgeçsin, durumu düzeltsin geri adım atmak
için bir bahane bulsun, ‘yanlış yorumlamışız bir
yanlış anlama olmuş’ desin ya da bunu yapa-
mayacaksa o zaman pazartesi sabah istifa
etsin“. 

Zaten koronavirüsün dev hasarlarını bütün
dünya gibi tamir etmeye çalışan Türk fut-
bolu, şimdi de Federasyon’un hiçbir
anlam verilemez dayatmalarıyla
karşı karşıya kaldı. Stadlar boşal-
mış, moraller yerlerdeyken, 

Federasyon  takımlara des-

AĞUSTOS 2020
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Tarihimizde unutulmaz bir 3 Temmuz krizimiz var. Şu satırları 
kaleme aldığım hafta, yani 4 Ağustos haftasında ise, artık yine hiçbir zaman

unutmayacağımız yeni bir krizimiz oldu. İlkinin tetikçisi FETÖ idi, 
bu seferkinin doğrudan sorumlusu Federasyon! 

FENERBAHÇE’YE KARŞI
YENİ SALDIRI: 

4 AĞUSTOS! 

BEDRİ 
BAYKAM
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tek vereceğine, akıl almaz bir şekilde sanki
Türk futbolunun kökünü kurutmaya çalışıyor.
Hem de önümüzdeki Haziran’da, 2021’de Av-
rupa Şampiyonası maçları oynanacakken! 

FETÖ, COVİD-19 
VE KOÇ’UN 3. YILI
Federasyon’un bana göre açıkça kötü ni-

yetli olan planı besbelli: Ali Koç yönetimini
üçüncü senelerinde daha işin başından pes et-
tirmek, sezon başlayamadan, zorla dayatma-
larla onu bitirtmek! Sonuçta bu Federasyon’un
ısrarla ve yüzü kızarmadan bize söylediği şu:
“Siz artık profesyonel futbolu unutun, gidin
kumda oynayın!” Yalnız unuttukları bir nokta

var: hiç kimse Fenerle başa çıkamaz, hiç
kimse Fenerbahçe’ye bu şekilde, (sözde bü-
rokrasiyi uygulayarak!) saygısızlık yapamaz!
Bunu Nihat Özdemir’e de Türkiye Futbol Fe-
derasyonu’na da hatırlatmak isterim. Şayet
Federasyon bu yüz kızartıcı tavrında ısrar
ederse 100 binlerce ya da milyonlarca Fener-
bahçeli’nin yayıncı kuruluşa abone olmaktan
vazgeçmeleri kaçınılmaz bir sonuç. İşte o
zaman herkes Hanya’yı Konya’yı anlayacak:
Fenerbahçesiz Türk futbolu olamayacağını,
bütün ekonomik sistemin çökeceğini, yayıncı
kuruluşun mecburen ülkeden çıkıp gideceğini,
ödemelerin havada kalacağını herkes göre-
cek!  Ayrıca herhalde herkes hatırlıyordur ki
dokuz yıl önce Fenerbahçe’ye en sinsi tuzak-
ları hazırlayanlar bugün darmaduman oldular!
Kimisi firari, kimisi cezaevinde! 

HEP DESTEK-TAM 
DESTEK! 
ŞİMDİ TAM ZAMANI…
Hani COVID-19 ile herkes tribünlerin boş

kalmasından, aboneliklerin satılamamasından
söz ediyor ya? İşte Fenerbahçe bu krizi en az
hasarla atlatacak takım emin olun! Bundan
eminim!

Altı yıldır şampiyon olamasak da, mali
büyük zorluklar yaşasak da, yine de Fenerbah-
çemize, renklerimize, kulübümüze sahip çıka-
lım, Korona’ya rağmen gidip kombinelerimizi
alalım, takımımıza destek olmak için her şeyi
yapalım. İsterse boş tribünlerimiz yani Korona
nedeniyle gidemeyeceğimiz maçlara umursa-
madan bakıp, yerlerimizi ödeyelim ve tarihi-
mize yakışanı yapalım! 

Herhalde psikoloji öğrencileri arasında
Nihat Özdemir’in Fenerbahçe’ye beslediği kin
ve kafasında yaşattığı ve artık aylara yayılan
hesaplaşma modellerini bir tez konusu yapan
çıkar.

SARI LACİVERT 
GÜÇBİRLİĞİ VE ALİ 
KOÇ’UN KONTRATAĞI
Şu anda yaşadığımız nahoş olayın çok

güzel bir getirisi de var: Yukarıda da belirttiği-
miz gibi, gerek Türkiye’de gerek dünyanın her
yerinde, bütün Fenerbahçeliler tek vücut oldu,
Ali Koç yönetimi ile elele verip güçbirliği yap-
mış durumdalar! “İstediğiniz kararı alın arka-
nızdayız” diyorlar! Bunun anlamı “ister ligden
çekilin, ister havuzdan çekilin, ne isterseniz
yapın yeter ki bu adamların dediğini yapma-
yın!”

Ve Ali Koç yönetimi bunu şimdiden aynen
uyguladı! Fenerbahçe transferin ilk gününde
teknik direktör olarak Erol Bulut’u, oyuncu ola-
rak eski ikon olmuş bekleri Gökhan ve Caner’i
ve Türkiye Ligi’nin en değerli oyuncularından
Mert Hakan Yandaş’ı ve Filip Novak‘ı kadrola-
rına dahil ettiklerini gururla açıklamakta hiçbir
sakınca görmediler! Tebriklerimiz Başkan ve
yönetime! “Biz transferlerimize aynen devam
ediyoruz, sorun bizim değil, bize bu duvarları
örmeye çalışanlar hiçbir şey yapamazlar”.

Fenerbahçe Fetö çetesinin saldırısına uğ-
radıktan sonra, silahlı kurşunlu saldırıya uğra-
dıktan sonra, hakemlerin açık saldırısına
uğradıktan sonra, şimdi de en abartılı şekilde
Federasyon’un saldırısıyla uğraşıyor. Bundan
da galip çıkacağımızdan kimsenin şüphesi ol-
masın. Başkanımız Ali Koç’a da, yönetime de,
taraftarımızın ve camiamızın nabzına da gü-
venimiz sonsuz! Üç Temmuzlar, 4 Nisanlar, 4
Ağustoslar Fenerbahçe’yi belki üzer, belki
yorar, belki bir süre için hedeflerinden geciktirir,
ama hiçbir zaman bu saldırıları düzenleyenle-
rin, planlayanların melun emellerine ulaşması
mümkün değildir ve olmayacaktır.  

AMA, bir tek şeyi de söylemeden geçeme-
yeceğim: “Darağacında bile olsak son sözü-
müz Fenerbahçe” diyen bir bakış açısının,
kulübün açıkça çökertilmeye ve eski bir “sözde
dost” tarafından adeta yok edilmeye çalışıldığı
bir ortamda, olayları uzaktan ve sıfır tepki ile
izlemesi benim pek anlayabildiğim veya açık-
layabileceğim bir durum değil. Fenerbahçe
gerçekten “her şeyin üzerinde” ise, o zaman
kişisel rekabetler çekişmeler veya hesaplaş-
malarında katbekat üstündedir. Umuyorum bu
üzücü tablo sürmez…
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Geçtiğimiz 2 sezonu hayal kırıklıklarıyla yaşayıp bu se-
zona umut bağlayan milyonlarca taraftar gözünü ku-

lağını Ali Koç ve yönetimine dönmüş; bu sene kurulacak
takımın ligi silip süpüre-
cek yıldızlar ve savaş-
çılarla oluşacağını
umuyordu ki;

Federasyon pan-
demi döneminde ver-
diği sonra vazgeçtiği,
sonra tekrar verdiği ka-
rarlarıyla (!) kararlılı-
ğını bir kez daha

gösterdi ve finansal fair-play uygulamasıyla hepimizi şoka
sokuverdi...

Fenerbahçe’nin geçen yıl 206 milyon lira olan limiti 177
milyona indirildi. Buna karşılık geçen yıl harcama limiti
368 milyon lira olan  Galatasaray 493 milyona,  256 mil-
yon olan Beşiktaş 298 milyona çıkarıldı. 

Varsın olsun; rahmetli İslam Abi’nin sözlerini bilmeyen
Fenerbahçeli yoktur. Ancak herkes son satırları hatırlar
genellikle. 

Oysa ki ilk cümleleri daha da vurucudur; bakın ne diyor
İslam Çupi:

Fenerbahçe Cumhuriyeti ortalıkta yoksa,
Türkiye yoktur, futbol yoktur, bolluk yoktur, in-
sanlar yoktur, canlılar güç nefes alır ve bu ülke
kısa süre sonra yaşayan yer olmaktan çıkıp,
mezarlık olur. Fenerbahçe büyüklüğü ne
şampiyonluk büyüklüğü, ne kupa büyüklüğüdür.
onun büyüklüğü başka bir büyüklüktür işte, adı
konamaz...

Büyüklüğümüzü bütçeler belirleyemez, harcama limit-
leri belirleyemez, varsın düşürsünler limitimizi varsın ar-
tırsınlar rakiplerimizin limitlerini biz Fenerbahçe’ysek
bunları da aşarız. 

Yeterki kulübün futbolcusu, antrenörü, yönetim kurulu
üyesi ve başkanı bu büyüklüğünün bilincinde olsun...

FUTBOLUN KURTULUŞUNDA 
ÇÖZÜM BU MU?
Harcama limitlerinin Federas-

yonca belirlenmesi futbolmuzdaki
ekonomik çıkmaza çözüm getirecek mi; kesinlikle hayır. 

Örneğin İspanya harcama limitini uygularken, İngil-
tere de kendi kurallarıyla kulüplerin iki sene üst üste zarar
etmesine izin vermiyor. Eğer zarar edilirse de kulüp sa-
hiplerinden zararları karşılamasını istiyor. 

BU ŞARTLARDA TRANSFERLER NASIL OLACAK?
Fenerbahçe’nin bu harcama limitleriyle taraftarın bek-

lediği transferleri yapmaları imkansız. Erol Bulut ile yola
çıkan kulüp hocanın isteklerini gerçeleştirebilecek mi?

Mert Hakan Yandaş, Gökhan Gönül, Caner Erkin ve
Filip Novak’ı renklerimize bağlarken transfer sezonuna
hızlı bir giriş yaptık.

Mert Hakan’ın takıma katkısı büyük olacaktır. Mücade-
lesi oyunu okuması ile iyi bir hazırlık sezonu sonrası Erol
Hoca’nın vazgeçilmesi olması kaçınılmaz...

Gökhan ve Caner hala Türkiye’nin en iyi kanat oyun-
cuları; sarı-lacivert formayı daha önce nasıl ıslattılarsa
yola aynen devam edeceklerdir. Burda artık yaş faktörü
devreye girecektir. Önlerinde ve kulübedeki isimler onların
futbolunu yüzde yüz etkileyecek. Ve pandemi döneminin
5 oyuncu değişikliği eğer devam ederse bu iki isim ku-
lübede oturup zor maçların kritik anlarında sahada bile
olsa artıdır.

Novak’sa bu takımda ilk 11’de yer alabilecek tecrübe
ve fiziğe sahip bir isim. 90 dakikalık temposu ve görev bi-
linciyle çok katkı verecek bize...

Bu ekonomik şartlarda Fenerbahçe’nin en iyi tarans-
ferleri (!) altyapıdan gelen ve geçtiğimiz sezon forma şansı
bulan Muhammed, Ömer Faruk, Ferdi, Allahyar, Emre
Nasuh’tur...

Sonuçta 3 Temmuz sürecinde “Sokakta oynayın kaldı-
rımda izleriz” diyen Fenerbahçe taraftarı sahaya çıkan her
futbolcusuna sahip çıkacak irade ve bilinçtedir...

Saygı ve sevgilerimle...

UĞUR 
ÖZKAN

Yükseltsinler düşürsünler
Sen Fenerbahçe’sin!

Rakiplerimizin harcama limitleri yükselirken 
bizim limitimiz düşürüldü; transferler zora girdi ancak
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Başta Fenerbahçe olmak üzere büyük takımların um-
duklarını bulamadığı bir sezonu daha geride bırak-

tık.. Sezon Başakşehir'in şampiyonluğu ile biterken
Ankaragücü, Kayserispor ve Yeni Malatyaspor da lige
veda ettiler...

Küme düşen takımlarla oynadığı 6 karşılaşmada 8
puan kaybeden Fenerbahçe 20. Hafta'ya kadar İDDAA
tarafından ligin ve kupanın en büyük favorisi olarak gös-
teriliyordu.. Ancak ne olduysa Trabzonspor ve Alanyas-
por maçlarının ardından oldu.. İnanılmaz hakem
hatalarının yaşandığı bu iki maçta 5 puan kaybeden
Fenerbahçe bir anda şampiyonluk yarışının dışında
kaldı..

Ersun Yanal'la yolların zamansız ayrılması ve pan-
demi dönemi sonrası Kasımpaşa, Sivasspor, Beşiktaş
karşısında alınan yenilgiler sarı-lacivertli ekibin sezonu
7. tamamlamasına neden oldu..

Fenerbahçe'nin başarısız kapattığı sezonda en büyük
tesellisi; Ömer Faruk, Ferdi, Altay, Allahyar, Emre
Nasuh, Muhammed gibi genç oyuncuların A Takım'da
maça çıkması ve başarılı performans sergilemeleri oldu..

Sezonun şampiyonu Başakşehir'i tebrik etmek
gerek.. Salgın sonrası tribünlerin boş kalması tüm takım-
ları etkilerken seyircisiz oynamaya alışkın Başakşehir bu
zorlu virajı şampiyon olarak tamamladı. Sezonun en iyi
oyuncusu ise kuşkusuz Edin Visca'ydı..

Şampiyonluğa çok yaklaştığı halde Anka-
ragücü, Antalya ve Konyaspor'a hem de
kendi evinde 8 puan birden kaybeden
Trabzonspor'un hasreti sürüyor...
Bordo-mavili ekip sezonu gol kralı
olarak tamamlayan Sörloth'a karşın
savunmada yaptığı büyük hatalar
nedeniyle ikincilikte kaldı..

Beşiktaş ve Sergen Yalçın
pandemi sonrası en yüksek per-
formans gösteren ve en büyük al-

kışı hak eden ikiliydi.. Burak Yılmaz'ı Lille'e gönderen,
Gökhan Gönül ve Caner'le yollarını ayıran Beşiktaş'ta
gelecek sezon önemli değişiklikler yaşanacak..

Galatasaray ise pandemi sonrası oynadığı maçlarda
sadece bir galibiyet aldı ve yarışın dışında kaldı.. Terim
yönetimindeki sarı-kırmızılı ekipte yüksek maliyetine kar-
şın Falcao sezonun ço-
ğunu tribünde geçirerek
büyük hayal kırıklığı ya-
rattı. Belhanda, Feghouli
ve Babel de istenen per-
formansı veremezken
Rize deplasmanında
ayağı kırılan Muslera ta-
raflı tarafsız tüm futbolse-
verlerin yüreğini burktu..

Sezonun bir başka başarılı takımı da Erol Bulut yö-
netimindeki Alanyaspor oldu.. Bu yazıyı Trabzonspor'la
oynayacakları kupa finalinin hemen öncesi kaleme
aldım.. Finaldeki sonuç ne olursa olsun Alanyaspor fut-
bolseverlerin beğeni ile takip ettiği bir takım haline geldi..

Umarım yeni sezona tüm takımlar iyi hazırlanır, tri-
bünlerde seyirciler olur ve daha keyifli maçlar izleriz..
Herkese iyi tatiller dilerim...
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Seyircisiz Sezonun
Seyircisiz Şampiyonu
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1995/1996 sezonunun başında doğduğu Almanya'nın Eintracht Frankfurt takımın-
dan transfer olan Erol Bulut, bir başka Almanya doğumlu olan Tayfun Korkut'la be-
raber Kadıköy'ün yolunu tutmuştu. İkili Fenerbahçe'nin 7 senelik şampiyonluk hasretine
son verdiği kadroda yer almış ve takıma verdikleri katkıyla ilk sezonlarında şampiyonluk
yaşamışlardı. Hem Tayfun Korkut hem Erol Bulut uzaktan şutları, kanattan yaptıkları
ortalar ile Sarı Lacivertliler'in şampiyonluğunda önemli pay sahibi olmuşlardı.

Ancak Erol Bulut'u bu isimler gibi unutulmaz kılan bir maç da var. 1995/1996 sezo-
nunun sonlarında Trabzonspor deplasmanında şampiyonluk mücadelesi veren Fe-
nerbahçe bu maçtan Oğuz Çetin ve Aykut Kocaman'ın attığı gollerle 2-1 galip
ayrılmıştı. Aykut Kocaman'ın golünde Erol'un sol kanattan yaptığı harika orta onu ku-
lübün unutulmazları arasına yazdırmıştı.

O şampiyonluktan sonra 3 sene daha Fenerbahçe'de kalan Erol Bulut, daha
sonra yeniden yetiştiği kulüp olan Eintracht Frankfurt'a döndü. Burada yarım
sezon kaldıktan sonra Trabzonspor'a kiralandı. Sırasıyla Bursaspor ve Adanaspor
gibi kulüplerde forma giyen Bulut, daha sonra Yunanistan macerası yaşadı. Pa-
nionios, Olimpiakos, Olymp. Volou, OFI Girit, PAE Veria gibi takımların formasını
giyen başarılı oyuncu araya bir de Ukrayna takımı Metalurg Dontesk sığdırdı!

Teknik direktörlükte büyük tecrübe kazandı
Kartalspor, Y. Malatyaspor, Elazığspor derken Abdullah Avcı'nın önce

Büyükşehir Belediyespor sonra da Başakşehir'de yardımcılığını yapan
Erol Bulut, sessiz sedası tecrübe kazandı.

Modern bir teknik adam profili...
Daha sonra kendi yolunda gitme kararını alan Bulut, Yeni Ma-

latyaspor mecaresına başladı ve bir anda herkesin dikkatini çek-
meyi başardı. Burada oynattığı pozitif futbol skorlara da
yansıyınca Erol Bulut ismi her geçen gün Türkiye'de daha çok
konuşulur oldu. 

Malatyaspor'dan sorna Alanyaspor'a giden Erol Bulut bu-
rada da aynı yoldan devam etti. Skorlar iyi, oyun güzel, maç
sonu açıklamaları hakemden şikayet etmek yerine futbol odak-
lıydı. Bulut adeta herkesin alkışladığı, taraflı tarafsız birçok fut-
bol 'ulemasının' övdüğü modern bir futbol adamı haline geldi. 

“Camiama, 
en sevdiğim yere, 
çocukluk aşkıma 
döndüğüm 
için çok mutluyum”

“Çok enteresan duygular içeri-
sindeyim. Çok heyecanlıyım. Ca-
miama, en sevdiğim yere, çocukluk
aşkıma döndüğüm için çok farklı
duygular içerisindeyim ve çok mut-
luyum. Emre Ağabey ile konuştuk.
Sonra Başkanımız ile devam eden
bir süreçti. Zaten transferle ilgili hiç-
bir sıkıntı, hiçbir problem yoktu.
Benim zaten Fenerbahçeli oldu-
ğumu herkes bilir. Bunu da söyle-
meme gerek yok. Onun için çok
basit bir transfer oldu. Ben de çok
gelmek istiyordum. Emre Ağabey’e
ve Başkanımıza çok teşekkür ede-
rim. Beni ne kadar istediklerini,
bana ne kadar değer verdiklerini
gösterdikleri için çok sağ olsunlar.
Ben de bu değere, camiamıza, ta-
raftarımıza en iyi şekilde karşılık ve-
receğim.

İnşallah futbolu Fenerbahçe’de
bırakmak istiyorum. Taraftarımıza
da buradan sesleniyorum. Beni yine
aynı Caner Erkin ve daha fazlasını
veren, her şeyiyle kulübe hizmet
eden bir Caner Erkin olarak göre-
cekler. Bundan şüpheleri olmasın.

Farklı bir süreçten geçiyoruz.
Fenerbahçe camiası, bizler,

futbolcular, yönetim, baş-
kanımız farklı bir süreçten
geçiyoruz. Ama çok
büyük bir camiayız. Biz

Fenerbahçeyiz ve bunun
üstesinden önümüzdeki

sezondan itibaren gele-
ceğimize inanıyo-

rum. Herkes
bize güven-
sin. Birlik
olalım. Be-
raber ola-

l ı m .
Bü tün
camia
o l a -
r a k
ç o k

büyüğüz ve daha
da büyüyelim.”

Fenerbahçe’de 
Erol Bulut Dönemi

Fenerbahçe 2020/2021 sezonu başı itibariyle Erol
Bulut'u resmen teknik direktörlük görevine getirdi.

Başarılı teknik adamla iki yıllık sözleşme imzalandı.
Caner Erkin
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15Büyük bir 
aileye katıldım
“Çok mutluyum. Kulüpsüz geçir-

diğim dönem, belirsizlik çok kötüydü.
Şimdi her şey belli oldu. Yeni ve
büyük bir aileye katıldım. Camia-
mıza, Başkanımız Ali Koç’a, Emre
Belözoğlu’na, Selahattin Baki’ye
beni bu sarı lacivert renklere bağla-
dıkları için teşekkür ediyorum.
COVID-19’dan dolayı futboldan uzak
kalmak zorunda kaldık. O dönem
çok kötüydü. Statlar boştu ama şimdi
yeniden Türkiye’de, İstanbul’da top
oynayacağım için çok heyecanlı ve
mutluyum. Fenerbahçe forması al-
tında çok büyük beklentilerim var.
Sadece futbol oynamaya odaklı-
yım. Futbol oynamayı çok özle-
dim. Topa dokunmayı çok
özledim. Sezonun başlaması

için gün sayıyorum. Elimden
gelenin en iyisini yapacağım.
Tüm taraftara destekleri için

çok teşekkür ediyorum. Ne
kadar büyük bir camiaya geldiğimi
biliyorum.” canlı olduğunu belirten 47
yaşındaki Comolli, "Kulübün büyük
bir potansiyeli var. Oyuncular, teknik
ekip ve RedBird ile güçlü bir gelecek
inşa etmek için beraber çalışmayı
sabırsızlıkla bekliyorum." 

“Bu Kadar Mutlu
Olduğumu 
Hatırlamıyorum”

“Ailesinden bir süre uzak kalmış,
sonunda yuvasına geri dönen biri
olarak bugün hislerimi kelimelerle
ifade etmek inanın bana çok zor.
Belki kariyerim boyunca birçok rö-
portaj verdim, birçok canlı yayına
bağlandım. Hiç bu kadar heyecan-
landığımı, bu kadar mutlu olduğumu
hatırlamıyorum. O yüzden çok fazla
da hatta da kalmak istemiyorum.
Çünkü imza töreninde de Allah izin
verirse birçok şey konuşmak iste-
rim. Burada kısa bir şey söylemek
istiyorum. Tekrar bana bu for-
mayı giymeyi nasip eden Al-
lah’a, vesile olan Başkanım Ali
Koç ve Yönetim Kuruluna,
Emre Belözoğlu’na ve Fener-
bahçeli herkese teşekkür ediyo-
rum. Çok fazla da bir şey söylemek
istemiyorum şu an. İnşallah imza tö-
reninde birçok şeyi konuşuruz. Bir-
çok şeyi paylaşırız.

“Transfer sürecimde
verdiği sözleri tutan

tek kulüp 
Fenerbahçe oldu”

"Fenerbahçe'de olduğum için çok
mutluyum, çok heyecanlıyım. Böyle
karşılanmak beni çok mutlu etti. An-
latılmaz, tarifi çok zor duygular ya-
şıyorum şu an... Hayatım
boyunca verdiğim sözden dön-
medim. Her zaman dürüst-
lüğe önem verdim.
Transfer sürecimde ver-
diği sözleri tutan tek
kulüp Fenerbahçe
oldu. Emre ağabeyi
daha önce hep idolüm olarak
gösterdim. Türk futbol tarihinin
en büyük oyuncusu. Transfer sü-
recinde tanışma fırsatımız oldu.
Ondan öğreneceğim çok şey
var. Bana da bir video gönder-
mişti: Fenerbahçe söyleyecek
son sözü, haklıyız kazanaca-
ğız."

Mert Hakan Yandaş
Gö

kh
an

 Gö
nü

l

Fil
ip 

No
va

k
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Ali Koç baş-
kanlığındaki
Fenerbahçe,

son 2 sezonda isteni-
leni veremedi. Yeni
yönetimin ilk sezonu
tamamen başarısız
geçti diyebiliriz. Geç-
tiğimiz sezonun ise 2. Devresine kadar Fenerbahçe
şampiyonluğun en kuvvetli adayıydı. Hatta yasal
bahis sitelerinde şampiyonluğun favorisi Fener-
bahçe’ydi.

Özellikle Kadıköy’de oynanan Alanyaspor maçı
Fenerbahçe için çok önemli bir kayıp oldu. Maçın son
dakikasında verilmeyen penaltı takımı ve camiayı
moral motivasyon olarak geride bıraktı. Alanya ma-
çına kadar oynanmış olan Beşiktaş ve Başakşehir
maçlarında şampiyonluk adına sinyaller veriyordu.

Her sezondan ders alınmalı. Bu sezon yapılan ha-
talar kesinlikle gelecek sezon tekrarlanmamalı. Trans-
fer edilecek futbolcular şampiyonluğa oynayabilecek
kalitede isimler olmalı. Yani kısaca bu kutsal forma-
nın hakkını verebilecek futbolcular transfer edilmeli.

Şampiyonluk yürüyüşü yazın başlar. Ya-
pılacak kamp ve özellikle sezona müthiş bir
giriş yapılmalı. Umarım sezon sonu şampi-
yonlukla tamamlanır.

i i i

Yazımın sonunda ise Fenerbahçe Beko ile
ilgili bir şeyler demek istiyorum. Obrado-
vic sonrası yapılan hamlelerin ye-
rinde olduğunu düşünüyorum.
Takımdan ayrılanların yerine
transfer edilen isimlerin kaliteli olduklarını düşünü-
yorum. Fenerbahçe Beko önümüzdeki sene de geçti-

ğimiz seneler de olduğu gibi
Euroleague’de zirveye oynayaca-
ğını düşünüyorum.

i i i

Emre Belözoğlu’da yeni dö-
nemde önemli görevler üstlenecek-
tir. Türkiye’nin en kariyerli

futbolcusunun tecrübelerinden ya-
rarlanmak çok faydalı olacaktır.
Emre, yeni görevinde yine çok hırslı
ama sakin olması gerekir. Emre tec-
rübesiyle Fenerbahçe’ye çok şey
katacaktır.

AĞUSTOS 2020
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Yeni Sezon
Yeni Umutlar Geçmişten bugüne dünyanın

sadece gelişim için 30 yılını
harcadığı..

Modern yaşamın ise..
Önümüzdeki yüzyıla katkı sağla-

mak için araç saydığı..
Bunları düşünürken de..
İlk önce tesisleştiği..
Sonra planlama yaptığı..
Programla desteklediği..
Uygulama ile şekillendirdiği..
Tüm bunların temelinde de bir

KÜLTÜR yaratmanın amaçlandığı..
Bizim ise..
Kaos, kavga, hengâme içinde..
Her yıl, düzenli olarak bir gecede

çözmeye çalıştığımız..
Dün, değişmeyen..
Yarın ise hiç değişmeyecek olan

hastalığımız..
Fakat..
Hastalığın adını dahi bilmediği-

miz bir oluşum..
Onlarda olan adıyla SPOR KÜL-AL
TY
AP
I
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TÜRÜ..
Bizdeki sloga-

nıyla ALTYAPI..
Unutmayınız

ki;
Bir kalıba sığ-

dırmaya çalıştığı-
mız altyapı..

Aslında sportif değil sosyokültürel
bir durumdur.

Çünkü;
Aile ile başlayan okul ile devam

eden sonrasında ise bireyin gelişimiyle
birlikte topluma nasıl karışacağıyla ilgili
bir oluşumu ucuzlaştıramazsınız..

Spor programlarına meze yapa-
mazsınız..

Sportif geçmişi beden eğitimi der-
sinde kalan kişilere yorumlatamazsı-
nız..

Bunların yanında..
Sadece bizim ülkemizde var olan

şekliyle..
İyi bir eğitim mi alacaksın..
İyi bir sporcu mu olacaksın..
( Türkiye'de İkisini bir arada götür-

menin imkânı yok ) mottosunu çocuk-
lara aşılayamazsınız..

Aksi takdirde..
İkisini birden becerebilen ülkelere..
Ve her ikisinin de temelinde olan

eğitime ihanet etmiş olursunuz..
Unutulmamalı ki..
Çocukların, gelişimine ortak olur-

ken..

Geleceğini de şekillen-
dirmek zorundasınız..

Bunun da önce sosyal,
sonra sportif eğitimle
mümkün kılabilirsiniz..

Biraz garip bi örnek ge-
lebilir size ama..

Altyapı meselesi..
Çocuk gelinler kadar önemlidir as-

lında..
Çocuk işçiler neyse o kadar kıymet-

lidir ve değerlendirilmesi gerekir..
İçinde çocuk olan herşey çok ince

bir çizgidir..
Fakat kıymeti bilinmemekle birlikte..
Önemsenmemektedir..
Neden mi..
Dünyanın..
Her alanda olduğu gibi..
Sportif anlamda da..
Her gün biraz daha gelişmeye..
Biraz daha değişmeye..
En önemlisi de..
Dünü biraz daha sorgulamaya baş-

ladığı dönemde..
Yerinizde saymanız..
Kendinizden başlamamanız..
Değişmek için çaba sarfetmemeniz

kayıptır..
O sebeple..
Çocuklar bir adım dahi ileri gidemi-

yorsa..
Yetenekler yok oluyorsa..
Çocukların umutlarıyla birlikte..
Geleceğini de kaybediyorsanız..

Her şeyi sorgulamak zorundasınız..
Var olan yanlışları yıkmalısınız..
Düzensizlikten sıyrılmalısınız..
Ve düzene geçmeyi görev saymalı-

sınız..
Bunun için de..
Öncelikle..
Yetişkinler ve eğitimciler olarak ken-

dinizden başlamalısınız..
Yönetenler olarak kendinizi sorgu-

lamalısınız..
Gelişmek, değişmek..
Ve çağa ayak uydurmak zorunda

olduğunuzu duvara asmalı..
Aklınıza çakmalısınız..
Sonrasında, parçayı çocuklarla ta-

mamlamalısınız..
Kısacası..
Futbol metoduyla ilerlemeli..
Parçadan bütüne gitmek zorunda-

sınız..
Neden mi..
Bugün, ülke genelinde..
5 - 19 yaş arası çocuk sayınız 18

milyon iken..
Lisanslı sporcu sayınız sadece 5

milyonlarda kalıyorsa..
Ve futbolcu sayınız 400 binlerde ge-

zerken..
Kalan 13 milyon çocuğun hesabını

soramıyor..
Elinizde tutamıyorsanız..
Altyapı diye inlemeniz acizliğinizden

öte, cehaletinizin tespitidir..
Bu da, altyapının..
Çözülemeyen değil..
Çözülmek istenmeyen durum oldu-

ğunun teşhisidir..
Ve 30 yıldır çözülemeyen durumun

adı da..
Sorun değil..
Sonucun ta kendisidir..
Peki..
Gelişimi nasıl yapacaksınız..
Değişime nasıl ortak olacaksınız..
Çocukları nasıl dahil edeceksiniz..
İlk etapta, olmazsa olmazınız..
Tesisleşmek zorundasınız..
Spor alanları yaratmak zorundası-

nız..
Okulları dahil etmek zorundasınız..
Daha önemlisi belki de..
Esnaflaşan zihinlerden kurtulmak

zorundasınız..
Koltukları işgal edenlerden arınma-

lısınız..
Genç ve dinamik insanları göreve

çağırmalısınız..
Aksi takdirde ilerlemenizin imkan ve

ihtimali yok bilmelisiniz..

YASİN
EFENDİLER

Antrenör
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YYıl 1970.. Fatih ilçesinden
4-5 arkadaş, Fenerbahçe
genç takımına seçildik.

Sezon başladı. Galatasaray genç
takımı ile Dereağzı’nda maçımız
var. O hafta A takım deplasmanda
oynuyor. Bunun üzerine genç
takım sorumlusu eski futbolcular-
dan Mehmet Reşat Nayır, kampa
gireceğimizi söyledi. Bugün butik
otel olarak kullanılan bina, o yıl-
larda kamp tesisiydi. Fenerbahçe
Kulübü ise Efes Pasajı’ndaydı. 25
lira olan maaşımızı oradan alırdık.

Dereağzı’nda ki son antrenma-

nın ardından kamp için Fener-
bahçe burnuna gittik.  Sahilden pa-
tika yol vardı. Yürüdük hep
birlikte..Akşam yemeği sonrası
uyku saatini beklerken, hemen
karşımızda ışıl ışıl aydınlanmış
bina dikkatimizi çekti. Merak ettik
ve bir gurup arkadaşla  oraya yö-
neldik. Kapıyı araladığımızda
takım elbiseli, şık giyimli kadın ve
erkekleri sohbet edip oyun oynar-
ken gördük. Nezih bir ortam vardı.
Görevlilere sorduğumuzda üyele-
rin kullandığı dinlenme ve oyun sa-
lonu olduğunu öğrendik. 1983

yılında gazeteciliğe başladığımda,
yönetim kurulu toplantısını takip
etmek için yine burundaydım.
Orası artık Fenerbahçe Spor Ku-
lübü yönetim binası olmuştu.
Ama dinlenme ve oyun salonu
aynı şekilde hizmet veriyordu. Bu
arada ben bay gol lakaplı
Osman Arpacıoğlu’nun odasında
kaldım. Maç ise 0-0 berabere bitti. 

Yarım asırlık bir anıyla dinlenme
ve oyun salonunu hatırlatmak iste-
dim. Fenerbahçe Sosyal Tesis-
leri 1966 yılında Beden
Terbiyesi’ni katkılarıyla yapılmış.

Dinlenme salonları 
Fenerbahçe’de gelenektir

Geleneğimiz olan dinlenme ve oyun salonu tarihe mi karışacak?  
Şöyle bir ayrıntı da var. Buraya gelen üyelerin  %90’ı 

2018 kongresinde tercihlerini Ali Koç’tan yana kullanmış. 

YALÇIN 
TÜRK

SPOR YAZARI
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54 yıldır üyelerin hizmetinde. Sa-
dece Şeker Bayramında 2 , kurban
bayramında ise 3 gün kapanır.
Onun dışında hizmeti hiç aksatma-
mıştır. İlk kez corona salgını yü-
zünden 5 aya yakın bir süredir
kapalı. Dinlenme ve oyun salonu
bir gelenektir Fenerbahçe de...

Her yaştan üyenin, Fener-
bahçe ve milli takım formasını
giyen eski sporcuların buluş-
tuğu yerdir. Hatta ikinci kapısıdır
insanların. Pandemi gerekçesiyle
hala hizmete girmedi. Oysa hemen
dibimizde Galatasaray ve İstan-
bul Yelken Kulübü kapılarını
açtı. Fenerbahçe yönetimi Lefter

Küçükandonyadis Tesisleri’nde
ki havuzlar ile Faruk Ilgaz Tesis-
leri’nde ki havuzu açtı. Ama ne-
dense dinlenme ve oyun salonu
açılmadı. Üyeler elektronik mesaj-
lar ve mail yoluyla Başkan Ali Koç
ile sorumlu yöneticilere durumu
ilettiler. Ne yazık ki geri dönüş ala-
madıklarını belirttiler. Bu arada
kahveler ile cafeler de açıldı. Ama
dinlenme ve oyun salonundan ses
seda yok. Zarar ettiği yönünde
söylentiler var. Hiç açılmayacağı
dedikoduları geliyor. Fenerbah-
çe’nin geleneği olan dinlenme ve
oyun salonu tarihe mi karışacak?
Şöyle bir ayrıntı da var. Buraya

gelen üyelerin  %90’ ı 2018 kon-
gresinde tercihlerini Ali Koç’tan
yana kullanmış. 

Dinlenme ve oyun salonuna
gelen üyeler net bir açıklama bek-
liyor. Üstelik Sosyal tesisler mese-
lesi, Fenerbahçe Spor Kulübü
tüzüğünde de açık şekilde işlen-
miş. Kapatılması söz konusu bile
değil. Faruk Ilgaz Tesisleri’nde ki
sorunun benzeri Lefter Küçükan-
donyadis Tesisleri’nde de yaşanı-
yor. Orada da eski sporcuların
dinlendiği ve altyapı sporcuları ile
üyelerin yemek yediği bir alan var.
O birimde tüm girişimlere rağmen
açılmamış. Tüzük üzerinden me-
seleyi hukuksal boyutlara taşımayı
düşünenler bile var. 

Bir anıyla sonlandırayım. Rah-
metli Prof. Dr. Kaya Çilingiroğlu
İyi bir Beşiktaşlıydı. Milliyet Gaze-
tesi’nin efsane müdürü rahmetli
Namık Sevik’le yakın arkadaştılar.
Namık abi Fenerbahçe üyesi ol-
duğu için, öğleden sonraları sosyal
tesislere giderdi. Kaya abi de her
fırsatta gelir orada günün hastane
yorgunluğunu atardı. Beşiktaş’ın o
yıllarda bir sosyal tesisi yoktu.
Kaya abi her fırsat “ Bu yüzden
Fenerbahçe’yi hep kıskanırım”
diyerek iç çekerdi. Rahmet istedi-
ler..Her ikisinin de toprakları ışıklı
olsun.   
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Fenerbahçe Beko temmuz ayında
çok önemli ataklar yaparak  bu ayın
neredeyse tamamına yakınını

oyuncu, teknik adam transferine ayırdı. İlk
önce Obradovic’in yerine Igor Kokos-
kov ile anlaşıldı. Igor ile 3 yıllık imza
atıldı. Uzun vadede düşünülen sabır edi-
lebilen, sistem değişikliği olacağı da dü-
şünülürse doğru bir imza şekli oldu diye
düşünüyorum. Sırp teknik adam  uzun se-
neler NBA de çalışmış, başarılı olmuş bir
teknik adam. Avrupa basketbolu ile  tanış-
masında Slovenya milli takımını Av-
rupa şampiyonu yapmış ve bana göre
başarılı bir sınav vermiştir.

OBRA ve İGOR 
ARASINDAKİ FARKLAR
Tahmin ediyorum Fenerbahçeli basket

severler iki teknik adam arasında ne gibi
farklılıklar var sorusunu kendilerine soru-
yordur. Yardımcı olmak gerekirse iki tek-

nik adam arasında
sistem olarak ve
oyun olarak oldukça
fazla fark var, zaten
canlı olarak da maç-
lar başladığında iz-
leyeceğiz. Kopya
vermek gerekirse
ikisi arasındaki en
büyük fark şöyle;
Obra  uzun
oyuncuları daha
aktif kullanarak
neticeye gider-
ken , Igor tam
tersi kısa oyun-
culara serbestlik
ve özgürlük vere-
rek avantaj sağlamaya çalışıyor. Dolayı-
sıyla bu tespitten yola çıkarsak
2020-2021 sezonunda çok farklı bir Fe-
nerbahçe Beko Takımı izleyeceğiz. Heye-

canlı ve mü-
cadeleci bir
tablo göre-
c e ğ i m i z i
ş i m d i d e n
görür gibi-
yim.

Ö n e m l i
faktör lerden

biri de, Genel
Menajer Mau-
rizo Gherardini
gibi Dünya ve
Avrupa  basket-
bolunu bilen,
oyuncu seçim-
lerini iyi yapa-
bilen, en

önemli olarak da 2014 yılından beri bu ta-
kımın parçası olan,  Gherardini ile tekrar
iki senelik anlaşma yapılması. Özetle ta-
kımda kalması doğru bir kazanım oldu.
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2020-2021 sezonu ile ilgili hazırlıklar gösteriyor ki;

Obra uzun oyuncuları daha aktif
kullanarak neticeye 
giderken, Igor tam tersi kısa
oyunculara serbestlik ve özgürlük
vererek avantaj sağlamaya 
çalışıyor. 

JAK 
BENZONANA

bir Fenerbahçe 
izleyeceğiz...COK FARKLI.
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Biraz oyuncu transferlerinden bahset-
mek istiyorum; 

Jarell Eddie
Şutör gard pozisyonunda transfer

edildi. 2-3 pozisyonlarında oynarken kısa
beşlerde 4 numara oynayabiliyor. İyi bir
profesyonel olduğu kadar %44 üçlük isa-
beti var. Atletizm ve fiziği iyi olan bir
oyuncu olduğu gibi, çok zor şutları mesafe
uzak olsa da sayı yapabiliyor. 1991 do-
ğumlu USA doğumlu. NBA de de forma
giydi.

Lorenzo Brown
Kızılyıldız takımından geldi. Eurolea-

gue’de 12.3 sayı-4.6 asist-3.3 rib ortala-
maları ile oynadı. Oyun kurucu
pozisyonunda oynuyor. Savunma ve hü-
cumda başarılı. Kendi sayısını üretebilen
ve savunmada topa çok iyi baskı yapan
özelliği var. NBA de de forma giyen oyun-
cumuz USA doğumlu.

Edgaras Ulanovas
Zalgiris Kaunas takımından geldi. Av-

rupa’nın ve Litvanya’nın önemli kısa for-
vetlerinden biri, 2-3 pozisyonlarında
oynuyor. Oyunu her iki yönüyle etkili oy-
nayabilen bir oyuncu. Ayrıca hücum ve
savunmada başarılı. Tam saha preste ve-
rilen  görevi en iyi şekilde yerine getiriyor.
2019-2020 sezonunda 8.3 sayı-3.3 asist-
2.0 ribaunt ortalamaları ile oynadı.

Danilo Barthel
Bayern Münih takımından transfer

edildi. 4-5 pozisyonlarında oynayabilen,
dışarıdan üçlük tehdit şutları atabilen, Eu-
roleague de 7.9 sayı-3.9 rib-1.0 as ortala-
maları ile oynadı. Alman milli takımında
2017 Avrupa şampiyonası ve 2019 Dünya
şampiyonalarında yer aldı.

Dyshawn Pierre
FIBA Euro cup şampiyonluğu yaşa-

mış, 4-5 pozisyonla-
rında oynayan, özellikle
ribaunt katkısı çok fazla
olan, iyi sıçrayabilen bir
oyuncu. Potaya sırtı
dönük oynayabilen ve
uzunlara pasör gibi pas
dağıtabilen Kanadalı
oyuncu savunmadan
kurtulduğu zamanlar
köşelerden isabetli şut-
lar atarak sayı katkısı
verebiliyor.

Johnathan Hamilton
Pivot pozisyonunda oynayabilen, 2.13.

boyunda, Euro cup ta 11.3 sayı-8.1 rib-1.4
blok istatistiklerini tutturdu. Euro Cup ta en
iyi 3. Blokçu seçildi. Ligimizde daha evvel
oynamış olması bizim için önemli bir
avantaj.

Toplamda 6 oyuncu transferi yapılmış
oldu.

Sanıyorum Ağustos ayı ile birlikte
kamp ve hazırlık dönemleri başlayacak.
Ekim gibi de ilk Euroleague maçı oynana-
caktır.

2020-2021 sezonu oldukça mücade-
leci ve zor bir süreç olacağı kesindir. Bu-
rada  en büyük iş yönetime  ve
Fenerbahçe Beko’yu yönetecek olan bas-
ketbol şube sorumlusunun olacaktır. Bana
göre Basketbol Şube Sorumlusu’nun tek
işi  Fenerbahçe Beko olmalı sadece ta-
kımla ilgilenmelidir. Zira, geçen sezon ya-
pılan hataların tekrarlanması, takımın
yalnız bırakılması, özelliklede yapılan
eleştirilerin kale alınmaması (biz her şeyi
biliyoruz) düşüncesinden biran evvel
uzaklaşılması ve gerektiği zaman işi bilen-
lerden fikir alışverişinde bulunulması ba-
şarıyı getirecek en önemli neden
olacaktır.

Seyircili oynanmasına karar verileceği
zamanda, seyircinin takımı motive edebi-

leceği, seyircinin tam desteğini sa-
haya yansıtabileceği, rakip takımın
seyirci baskısını duyabileceği bir
oturma düzeni sağlanması çok
önemli olacaktır. Geçtiğimiz sezon,
adeta opera seyreder gibi oyna-
nan maçlar yenilgi ile sonuçlandığı
unutulmamalıdır.  

Yazıma son verirken tüm Fener-
bahçelilerin Kurban Bayramını kut-
lar, şampiyonluklar dilerim.

Sarı Lacivert Sevgi İle Kalın

2020 AĞUSTOS 
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Tüm zorluklara karşın
Fenerbahçe Kulübü,

voleybolda altyapısının
sağlamlığı ile bir yığın ismi

salonlara sürdü.
Emre Batur (1988), İzzet Ünver (1992),
Oğuzhan Karasu (1995), Oğulcan Yatkın
(1997), Ahmetcan Büyükgöz (2000),
Metin Toy 1994), Uğur Güneş (1993),

Halil İbrahim Kurt (1993), Bertuğ Öndeş
(1996), Ali Berke Sağır (1993), Mert
Güneş (1995), Yunus Emre Tayaz (1998),
Burakhan Tosun (1998), Ediz Fırıncıoğlu
(1993), Resul Tekeli (1986), Anıl
Durgut (1997), Halil Dolaşık
(1996). Cem Köy (1994). Mete-
han Baş (1996), Batı Kayhan
(1996), Burak Hazırol (1991),
Mesut Akman (1992), Erden
Çevikel (1992), Berkant
Hizarcı (1999), Görkem Yaz-
gan (1991), Metcan Akın
(1993), Taha Erden
(2002), Serhat

Uzun (2001), Arda Bostan (2002) çeşitli
kulüplerde voleybola devam eden Fener-
bahçe altyapıdan yetişen oyuncular.

4 VOLEYBOLCU A TAKIMINDA
Bu yukarıdaki isimlerden Emre Batur,

İzzet Ünver, Metin Toy ve Halil İbrahim
Kurt, 2020-21 sezonunda sarı-lacivertli
formayı giyecek voleybolcular. Ve halen
altyapıda olan ve A takımı için denenecek
isimler de Serhat Fatih Uzun, Bora Josep
Staniçki, Doruk Daioğlu ve Tehe Erden’-

den oluşuyor. Bir de
altyapıda olup da kiralık
olarak dışarıda bulunan
Ahmetcan Büyükgöz ve
Taha Erden var.

VOLEYBOLU 
BIRAKANLAR
Halen salonlarda fil-

eye yükselenlerin yanı
sıra Deha Bozkan
(1989), Furkan
Yalçınkaya (1986).
Berat Kısal (1986), Ay-

berk Sevinç (1988), Kemal Denizci
(1977), Serdal Kavak (1978), Kerem
Eryılmaz (1981), Uğur Ülkü (1978), Ser-
can Abanoz (1986), Meftun Eren (1981),
Adnan Mert Paşaoğlu (1981), Cenk Er-
duğan (1980) da sarı-lacivertli altyapıda

voleybola başlayan ve çeşitli kulü-
plerde forma giydikten sonra aktif
sporculuğu bırakanlar.

ANTRENÖR OLARAK 
DEVAM EDENLER

Uğur Ülkü, Suphi Doğancı (Beşik-
taş), Kerem Eryılmaz, Tayfun

Üretir, İsa Tekler, Emre

Yalçınkaya, (Fenerbahçe ), Adnan Mert
Paşaoğlu (PTT), Meftun Eren (Kartal).
Erhan Belen (Titan Akademi).

ALPYAPININ BAŞARILI ANTRENÖRÜ
Altyapıdan yetişmemesine rağmen

Sultantepe ve Eczacıbaşı’ndan sonra 9
yıl sarı-lacivertli formayı giyen ve 27 yıldır
Fenerbahçe Kulübü’nde voleybolcu
yetiştiren Tunç Tuncel’in de hakkını ver-
mek gerek.
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Altyapı kahramanları

İzzet Ünver- Ali Koç

Oğuzhan Karasu

Adnan Mert Paşaoğlu 

CENGİZ
TOKGÖZ

SPOR YAZARI
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Spor Hizmetleri Genel Müdürü Meh-
met Baykan, asli görevini unutup

TFF Başkanı Nihat Özdemir’i nasıl is-
tifa ettirebilirimin derdinde. Spor ile
özellikle Futbol ile ilgilendiği falan yok.
Antrenörler, amatörler  umurunda değil.
Düşündüğü tek şey TFF Başkanı ola-
bilmek.

Bu virüs salgını olmasa kimsenin ak-
lına gelmeyecek olan spor tesislerinin yetersizliğini, so-
yunma odalarının küçüklüğünü, pisliğini, kokudan
girilmeyen WC’lerden haberiniz var mı? Sayın Genel
Müdür.

Görevlileri var demeyin sakın inanın o özveriyle üç ku-
ruşa gece gündüz hafta sonu demeden çalışan emekçiler
olmasa önünden bile geçilmez o tesislerin.

Ya siz öyle mi? Her türlü lüksün içinde Genel Müdür-
lükten maaş, Federasyondan her toplantı başı ücret ohhh
gel keyfim gel. Laf’ a geldi mi de “Elhamdülillah Müslüma-
nım” yok öyle Müslümanlık Baykan müdür hak edeceksin.
Önceden bir dedikodu vardı. Davutoğlu’ nun süt kardeşi
ona kimse dokunamaz. İyi de şimdi kim niye dokunamıyor.
Kimse görmüyor mu sizin ne yapmadığınızı.

TFF de ve Kulüplerde nasıl yapılandığınızı görmü-
yorlar mı?

Konyalı hemşehriniz Mustafa Küçükmeral,  Konya
Spor eski Futbol Şube Sorumlusu Celalettin Çakıcı,
Hasan Gümüşkesen, Bünyamin Bozgeyik, Ali Düşmez
Federasyon Kurullarına
sizin yerleştirdiğiniz ele-
manlarınız değil mi? 

Haydi diyelim eşinize
dostunuza iş imkanı sağlı-
yorsunuz, kişilere faydalı
oluyorsunuz.Peki siz asli
görevinizi neden yapmıyor-
sunuz.

Kulüplerle olan ilişkileri-
niz sadece Konya ve
Alanya Spor Kulüplerine
Genel Müdür tavsiyesiy-
lemi sınırlı kaldı. Sizinle
yakın temasta olup ta ballı
lokma tatlısı yemeyen kaldı
mı?

Oysa bakınız amatör-
lere, antrenörlere kaç aydır
neler çekiyorlar. Tüm mes-
lek kuruluşları üyelerine
her türlü desteği verdiği
halde Genel Müdürü oldu-
ğunuz Kurumdan, TFF
den, Tüfad dan  bir kuruş-
luk destek var mı?

Tüfad ‘ a talimatta olmadığı halde kulüp-
lere zorunlu ödettiğiniz milyonlar bu zor gün-
lerde kullanılamazmıydı. Tabii bunlardan size
ne sizin keyfiniz yerinde. 

Ali Düşmez, İstanbul seçimlerini kaybede-
ceğini anlayınca kulüplerin paralarını acele
iade etti. Peki diğer bölgeler niye iade edil-
medi. Edilmez çünkü Düşmez’ in istemediği
Askf Başkanları kara listede zorda kalsınlar

seçim kaybetsinler. Kendi adayları seçilip göreve gelsinler.
Çırpınışları fayda etmeyecek ve Kasım da önce Ali Düş-
mez Düşecek.

Sayın Baykan,
Sayın Düşmez,
Vefalı olacaksınız sizi oraya getirenlere vefasızlık  yap-

mayacaksınız . Yaptığınız uygulamalar arasında İnsan
Haklarına aykırı olanlar var bunları düzeltmezseniz ceza
verileceğini biliyorsunuz . Duyan kulağınızın üstüne yatıp
görmezden geliyorsunuz. İnşallah hatalarınızı görüp dü-
zeltirsiniz.

Şairin dediği gibi;
Dostuposta değişmemek
Dostun hakkına ilişmemektir VEFA
Gün gelip, bir lokma dahi olsa
Ekmeğini yediği adamı satmaz VEFA
Bilir ki; bugün adam satan yarın vatan satar
Satmakla unutmakla olmaz VEFA

HARUN 
ATA

TFF’de gizli çekişme
Baykan yapılanması kulüplere de sıçradı.

Amatörler antrenörler ağlıyor. Baykan ile Düşmez keyiflerine bakıyor.
Baykan’dan çıktık yola, Düşmez’de verdik mola…
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Şu anda okuduğunuz gazetenin İmtiyaz Sahibi Sev-
gili Atila Bartın ile uzun yıllara dayanan bir dost-
luğumuz vardır. Gerek İzmir Fenerbahçeliler

Derneği, gerekse Fenerbahçe Spor Kulübü İzmir Şu-
besi Başkanlığı yaptığım dönemlerde, o zamanlar basılı
olarak çıkan Fenerbahçe Gazetesi’nde haberlerimizi
sürekli yayınlardı. Aslında tüm derneklerin seslerini du-
yurduğu, etkinliklerini takip etmemizi sağlayan önemli bir
gazeteydi. Nedense 3 Haziran 2018 seçimlerinden sonra
kulübümüzün yeni yönetim kurulu  gazetenin yayın ha-
yatına son verdi. 

Fenerbahçe Gazetesi fiili olarak kapandı; ama var
olan hiçbir  şeyin yok olmadığı gibi, o da Süper Fener
Gazetesi olarak yayın hayatına kaldı yerden devam etti. 

2 ay kadar önce Atila Ağabey “Hadi İzmir Sayfası
yapalım gazetede” diye  öneride bulundu. Ben de mem-
nuniyetle kabul ettim tabii. Bundan böyle her ay bu say-
fada, hem Fenerbahçe, hem de İzmir’deki sportif
gelişmeler ile ilgili haber ve yorumlarımızı paylaşmaya
çalışacağız sizlerle. 

İlk yazımı İzmir’de yaşayan üyelerimizi çok yakından
ilgilendiren bir konuya ayırdım. İzmir Fenerbahçe Üye-
leri Platformu ( İFBÜP )

Geçtiğimiz şubat ayında kuruluş çalışmalarına baş-
lamıştık aslında platformumuzun. Ancak yaşadığımız
salgın süreci, dünyada ve ülkemizdeki her konuyu ol-
duğu gibi bizim çalışmalarımızı da aksattı ne yazık ki.
Ama evde kaldığımız günlerde,  bu durumu fırsata çevi-
rip çalışmalara daha fazla odaklandık ve kuruluşumuzu
tamamladık. Sosyal medya aracılığıyla kuruluşumuzu

duyurduk.
Neden gereksinim duyduk 

böyle bir platforma? 
Aslında yıllardır Fenerbahçe

Kongre Üyelerini bir çatı altında top-
lamak için çalışmalar yapıyorduk İz-
mir’de. Ancak Hedef 1 Milyon Üye
Projesi (H1MÜ) kapsamında İzmir

Şubemiz açılınca bu ihtiyaç belli
oranda giderilmiş oldu. Üyelerimiz şu-

bemizin düzenlediği çeşitli etkinliklerde
bir araya gelmeye, tanışmaya başladı; de-

vamında sosyal sorumluluk projelerinde büyük bir daya-
nışma ruhu göstererek  çok güzel çalışmalara imza
atıldı. Temsilci Üyelerimizin de camiamıza katılmasıyla
İzmir Şubemiz bölgedeki en büyük sivil toplum örgütle-
rinden biri haline geldi.

Ancak yine 3 Haziran seçimlerinden sonra, H1MÜ
projesine başından beri sıcak bakmayan  kulüp yönetim
kurulumuz şubeleri kapatma kararı aldı. Gerekçe olarak
da şubelerin kulübe yük olduğu ifade edildi. Oysa İzmir
Şubemiz açık kaldığı 4 yıl boyunca (ki bunun son 1 yı-
lında ofis kapatılmıştı) kulübümüze net 2,5 milyon TL ci-
varında katkıda bulunmuştu. Bu kararın  nedenlerini ve
sonuçlarını ileriki yazılarımızda tartışacağız elbette. Bu
vesile ile FBSK İzmir Şubesi’nin kuruluşundan, kapan-
dığı güne kadar emeği geçen tüm yönetici ve çalışanla-

rına teşekkür ediyorum. 
Biraz önce platforma neden ihtiyaç duyduk diye sor-

muştuk. Şubemiz kapanınca İzmir’de yaşayan üyeleri-
mizi bir araya getirecek, hem sosyal, hem kültürel
anlamda kaynaşmalarını sağlayacak bir yapının gerekli-
liği ortaya çıkmıştı. 

İşte bu yapının nüvesi olarak kurduk İFBÜP’ü. Plat-
formumuzun kurulması üyelerimiz arasında büyük heye-
can yarattı. Gelen tepkilerden; İzmir için  böyle bir
yapının  gerekliliği  ve  çıktığımız yolun ne kadar doğru
olduğu konusunda kuşkumuz kalmadı.  Bu süreçte
LÖSEV ile güzel bir sosyal sorumluluk projesi de ger-
çekleştirdik. Üyelerimize ve diğer takımlara gönül verip
organizasyonumuza destek olan dostlara bir kez daha
teşekkür ediyorum. 

Tüm bunları yaparken nihai amacımız, çalışmaları ta-
mamlayıp, platformumuzu derneğe dönüştürmekti. Bu
süreci de kısa bir süre içinde tamamlayıp, eylül-ekim gibi
İzmir Fenerbahçe Üyeleri Derneği’nin kuruluş dilekçe-
sini resmi makamlara  vermeyi planlıyoruz. 

Böylece İzmir’de yaşayan Kongre ve Temsilci Üyele-
rimizi bir çatı altında toplama yolunda önemli bir aşamayı
tamamlamış olacağız. Gazetenizin bundan sonraki sa-
yılarında derneğimizle ilgili ayrıntılı haberleri İzmir Say-
famızda izleyebileceksiniz.

Sevgili Fenerbahçeliler,
Bu köşede  Fenerbahçemizle ilgili konuşulmasını is-

tediğiniz konuları, görüş, soru ve önerilerinizi  mail olarak
gönderebilirsiniz. 

Tüm çabamız, son yıllarda parçalanmaya ve ayrıştı-
rılmaya çalışılan camiamızı bu oyunlara karşı uyarmak
ve bu yolda yılmadan mücadele etmek. 3 Temmuzda
Sarı-Lacivert duvara
çarpanlara, kaleyi içten
yıkma fırsatını verme-
yelim. Birliğimizi boz-
mayalım.

Darağacında olsak
bile son sözümüz 

FENERBAHÇE...

AYKUT
OKTAR

Başlarken...

fener1907@
hotmail.com.tr
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Senelerdir Fenerbahçe taraftarları kulüplerinin bir futbol ku-
lübünden öte hem dünyanın en büyük acil toplum örgütü

oluşundan hem de dünyanın en büyük spor külüplerinden biri
oluşundan dolayı göğüslerini gererek ve övünerek her yerde
bahsediyorlardı. 90’lı yılların sonu itibariyle tüm branşlarında
yükselişe geçen kulüp 2000’li yıllarda başarıları ile zirve yaptı.
Gerek her branştaki altyapı çalışmaları ge-
rekse de büyük küçük ayırımı yapmadan
tüm branşlara yapılan planlı ve programlı
yatırımlar 2000’li yıllardan 2018 yılına kadar
meyvesini verdi. Artık tüm taraftarlar biz bir
futbol kulübünden öte dünyanın en
büyük spor kulübü olduk diyerek hep
övündüler. 

Yapılan yatırımlar (bunlar gerek tesis
gerekse de her branşa yapılan sporcu
transferleridir) 2007 yılında yani kulübün 100. Yılında tavan
yaptı ve kazanılan kupa ve madalyalarla Guiness Rekorlar ki-
tabına girerek taçlandı. Özellikle Atletizm, Masa tenisi, Yelken,
Boks, Kürek, Yüzme, Voleybol ve Basketbol branşlarında
gerek Türkiye gerek Avrupa gerekse de Olimpiyat ve dünya
şampiyonlukları kazanılarak ülkemizin adı her branşta hep en
yukarılarda tutuldu. 2011 yılında tüm bu branşlara ilave olarak
futbolda da kurulan kadro (gerek sporcu gerek teknik gerekse
de altyapı kadrolarımız) ve kazanılan
mucizevi ama haklı şampiyonlukla fut-
bolda da arzu edilen başarıyı getirdi ve
kulüp Avrupa’nın en zengin ilk 20 ku-
lüpler listesindeki yerini aldı.

İşte Herşey 3 Temmuz 2011 yılında
yakalanan başarılarımıza engel olmak
ve diğer kulüpler ile aramızdaki farkın
açılmasını önlemek için kurulan hain
kumpas ile herşey bir anda terse dön-
meye başladı. Ama bu kumpası kuranlar
her detayı düşünürken gözlerinden en
önemli detayı kaçırmışlardı. Kulübün
dünyanın en büyük sivil toplum örgütü
oluşunu. Başta camianın en güçlü ve
kimseye biat etmeyen ismi olan Efsane
başkanımız Aziz Yıldırım’ın dik duruşu
tüm camiaya hem örnek oldu hem de
öyle bir ruh, inanç ve azim aşıladı ki Aziz
Yıldırım’ın önderliğinde bu hain kumpas-
tan anlımızın akı ile çıktık. Tabii ki yaşanılan bu süreç kolay
geçmedi hatta hala devam ediyor fakat başta öyle bir lider
vardı ki savcı son sözün nedir diye sorduğunda “Son sözüm
darağacında olsamda Fenerbahçe” diyebilecek kadar cesur
ve inançlıydı. 

Hiçbir kulübün 1/2 senede toparlayabileceği bir süreç ol-
mamasına rağmen 2014 yılında yakalanan tarihin en erken
şampiyonluğu ile yine her kesime cevap verilmiştir. Aslında
senaryo 2014 yılında yakalanan bu şampiyonluk ile çöktü ve
bu başarı ile düşmanlar senaryoyu değiştirdiler. Neden mi?
Başa çıkamayacakları bir camia ile karşı karşıya kaldıklarını
anlamaya başlamışlardı da ondan. Madden zirvede olan kulüp
yavaş yavaş maddi gücünü kaybetmeye başlamış gibi gö-
rünse de bu sefer 2017 yılında Türkiye’ye tarihin gelmiş geç-
miş en büyük kupası olan Euroleague Kupasının
kazandırılması ile aslında bu gücü yenemeyeceklerini herkes
bir kez daha gördü. Yaşanan bu şampiyonlukla birlikte ca-

miada artık yıkılamayacağımız görüşü hakim olmuşken tek
çare kalmıştı. Yıkılamayan kaleyi içten fethedip kaleyi içten
yıkmaktı. Camianın en güçlü isimlerinden birini ön plana çıka-
rıp 20 yılı aşkın bir süredir Efsane Başkan olarak kulübün ba-
şında bulunan Aziz Yıldırım’ı devirmek planları olmuştu.
Yaşanan süreçte hayatını kulübe adamış başkana hiç de hak

etmediği şekilde bel altı vurmalar başlamış ve en
nihayetinde 3 Haziran 2018’de bir devir kapan-
mıştır. 

Bu tarihten itibaren günümüze gelene kadar
geçen süreçte camia içinde öyle bir bölündü ki
artık toparlanılması güç bir yola doğru gidiyor. Ta-
rihte hiç görülmemiş bir şekilde Aziz Yıldırım’ı
destekleyen kulüp çalışanları işlerinden çıkartı-
lıyor, destekleyen kongre üyelerinin kombine-

leri iptal ediliyor, kombine almaları engelleniyor
veya kulüp tesislerine giriş yasakları getiriliyor. Kendi ca-
miasının insanlarına bu şekilde tavır takınılarak ötekileştirilip
bölünme yaşanırken, 3 Temmuz sürecinde düşmanımız po-
zisyonundaki rakip takım yöneticilerine zeytin dalı uzatılması
ortamı iyice germiş ve camia içerisinde onarılması mümkün
olmayacak yaralar açtı. Tüm bunların üzerine bir de yönetim
zaafiyetinin doğmasından itibaren sırası  ile Atletizimle başla-
yarak, voleybol ve diğer branşlar ile devam eden, futbolda

dibe vuran ve son olarak da basketbol takımının dağıtılması
ile devam eden süreç dünyanın en büyük spor kulüplerinden
biri olan camianın ne yazık ki engellenemez çöküşü oluyor.
Tüm bu yaşananlar ile birlikte camianın çıkış yolunun tek
umudu olarak görünen kişi aslında neredeyse 115 yıllık olan
bu çınarın tarihinin en kötü başkanı olmasını engelleyemiyor. 

İnanılmaz bir taraftar desteği alarak başa getirilen kurtarıcı
gözü ile bakılan kişinin düştüğü bu durum karşısında onu des-
tekleyenler ölüm sessizliğine bürünmesi ise gelinen durumun
vahametinin ne kadar büyük bir boyutta olduğunu gösteriyor.
Umarım ki benim de taraftarı olduğum bu dünyanın en güzel
ve en güçlü kulübü bir an önce küllerinden yeniden doğarak o
şaşalı günlerine geri döner. Bekleyip, yaşayarak göreceğiz.
Ama şunu da bir kez daha belirtmekte fayda var, bu camiaya
lider olacak kişi “DAR AĞACINDA OLSAM BİLE SON
SÖZÜM FENERBAHÇE”dir diyebilecek kişilerdir.

ERÇİN 
ÇOBAN

Bir spor kulübünün çöküşü
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ÜSTÜSTE İKİ SEZON AVRUPA’DA YOKUZ

YIL SONRA

1959-1989-2019

Avrupa Kupalarına katılma şansı
kalmayan sarı lacivertliler, 30

yıl önceki başarısızlığını tekrarladı.
Süper Lig'in 7. sırada tamamla-

yan Fenerbahçe, tarihinde üst üste
iki sezondur ilk 5 içine girememiş
oldu.

Geçtiğimiz sezona yeni başkan
ve yönetimiyle giren sarı-lacivertli-
ler, büyük umutlarla başladığı se-
zonda hayal kırıklığına uğramıştı.
Fenerbahçe, söz konusu sezonun
ilk yarısını 17. sırada düşme hat-
tında tamamlamış, son bölümde to-
parlanarak ligi 6. sırada

noktalamıştı.
Başarısız geçen sezonun ardın-

dan yeni sezona şampiyonluk paro-
lasıyla başlayan sarı-lacivertliler,
ligin ilk yarısında etkili bir perfor-
mansa imza atsa da bunu sürdüre-
medi. Sezonun ikinci yarısında üst
üste kötü sonuçlar alarak zirveden
uzaklaşan Fenerbahçe, bu sezonu
da 7. sırada tamamladı.

Fenerbahçe, elde ettiği bu başa-
rısız tabloyla Süper Lig'de 1959 yı-
lından beri ilk defa üst üste 2
sezonda ilk 5'in dışında kaldı.

En kötü dönemi 
85-88 yıllarıydı
Fenerbahçe, Süper Lig'de en

kötü sezonlarını 1985-1988 yılları
arasında yaşamıştı.

Söz konusu dönemde iki defa
5'inci, 1 kere de 8. olarak sezonu
tamamlayan sarı-lacivertliler, son 2
yıla kadarki en kötü dönemini yaşa-
mıştı.

Bahse konu dönemde 85-86 ve
86-87 sezonlarında ligi 5. sırada ta-
mamlayan sarı-lacivertliler, son 2
sezonda ise ilk 5'in dışında kaldı.
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30 yıl sonra üst üste 
2 yıl Avrupa'sız
Fenerbahçe, ligde yaşadığı ba-

şarısız sonuçların ardından Avru-
pa'dan da uzaklaştı.

Geçtiğimiz sezonu 6. sırada ta-
mamlayan ve Ziraat Türkiye Kupa-
sı'nı kazanamayan sarı-lacivertliler,
Avrupa kupalarında boy göstere-
memişti.

Bu sezon Ziraat Türkiye Kupa-
sı'na yarı finalde veda eden ve ligi
7. sırada bitiren Fenerbahçe, önü-
müzdeki sezon da Avrupa'da yer

alamayacak.
Üst üste 2 sezon Avrupa'dan

uzak kalacak sarı-lacivertliler, bu
başarısızlığı 30 yıl sonra ilk defa
yaşadı.

Fenerbahçe, 1986-87, 1987-
1988 ve 1988-1989 sezonlarında
üst üste Avrupa kupalarında müca-
dele edememişti.

Kırmızı kartta ligin 
en kötüsüyüz
Fenerbahçe, son 2 sezonunda

gördüğü kırmızı kartlarla da dikkati
çekti.

Sarı-lacivertliler, geçen sezon
toplamda gördüğü 9 kırmızı kartla
Yeni Malatyaspor ile bu alanda en
kötü istatistiğe imza atmıştı.

Bu sezon da son maçlar öncesi
kırmızı kart sayısı 11'e ulaşan Fe-
nerbahçe, ligde en kötü istatistiğe
sahip durumda.

BARIŞ
ÖZKAN

BARIŞ ÖZKAN.qxp_Layout 1  5.08.2020  18:45  Page 2



2020

28

Gianluigi 
Donnarumma:
“Ibrahimovic
tam bir
canavar”

Milan'ın 21 yaşındaki
kalecisi Gianluigi Donna-
rumma, Zlatan Ibrahimo-
vic'in takıma kazanma
kültürünü getirdiğini söy-
ledi.

Milan'ın genç kalecisi
Gianluigi Donnarumma,
takım arkadaşı Zlatan Ib-
rahimovic hakkında övgü
dolu sözler kullandı.

Donnarumma, Sky
Sport'a yaptığı açıkla-
mada, İsveçli futbolcunun
herkese ilham verdiğinden
bahsederken, onu 'cana-
var' olarak nitelendirdi:

"O tam bir canavar.
Bize çok şey katıyor ve
adını yaptığı her şeyde
duyuruyor. Her anı dolu
dolu yaşıyor ve şimdiden
takıma kazanma kültü-
rünü getirdi. Gerçekten
olağanüstü bir oyuncu.
Antrenmanda bile kaybet-
mek istemiyor."

Eden Hazard :
Kariyerimin 
En Kötü 
Sezonuydu
Real Madrid'deki ilk se-
zonunda beklentilerin
çok aşağısında kalan
Belçikalı yıldız, eleştiri-
leri haklı bulduğunu be-
lirtti.
La Liga'da sezonu Real
Madrid şampiyon ola-
rak tamamlarken, Eden
Hazard ise karışık duy-
gulara sahip olduğunu
itiraf etti.
Geçtiğimiz yaz Chel-
sea'den 100 milyon
euro karşılığında Mad-
rid ekibine transfer olan
Belçikalı yıldızdan çok
şeyler beklenmesine
karşın, performansıyla
beklentileri karşılaya-
madı.
France Info' ya yaptığı
açıklamalarda bu du-
rumu değerlendiren
Hazard, "Bu yıl takım
halinde lig şampiyonlu-
ğunu kazandık, ama bi-
reysel olarak kesinlikle
kariyerimin en kötü se-
zonunu yaşadığımı
söyleyebilirim" dedi.
Teknik direktör Zine-
dine Zidane'ın başarıla-
rındaki rolü hakkında
da konuşan Belçikalı
yıldız, "Zidane'ın oyun-
culuğunu hepimiz bili-
yoruz. O, en iyisiydi.
Antrenör olarak ise onu
tanımlamamıza bile
gerek olduğunu düşün-
müyorum. Sadece bir-
kaç yıl içinde en iyi
antrenörlerden biri ol-
duğunu gösterdi" ifade-
lerini kullandı.

Gareth Bale'ın menajeri Jonathan Barnett, yıldız futbol-
cunun Real Madrid'den ayrılmayacağını söyledi.

Galli futbolcunun, geçirdiği çalkantılı sezonun ardından
takımdan ayrılacağına yönelik birçok iddia ortaya atılırken,
menajeri Jonathan Barnett'tan açıklama geldi.

Barnett, BBC Sport'a verdiği demeçte, Galli futbolcu-
nun bu yaz takımdan ayrılmayacağını dile getirdi:

"Gareth'ın durumu gayet iyi. 2 yıllık sözleşmesi daha
var. Madrid'de yaşamayı seviyor ve hiçbir yere de gitmiyor.
Takımdaki her oyuncu kadar iyi. Gerisi Zinedine Zidane'a
kalmış. Elbette teklifler var ama dünyada onu karşılayabi-
lecek bir kulüp yok."

Barnett, Bale'in kiralık olarak başka bir takıma gidip git-
meyeceği soruları üzerine ise, "Gareth, Euro 2020'de Gal-
ler için oynamak istiyor. O dünyanın en iyi oyuncularından
biri ve dünyanın en iyi oyuncuları bir takıma kiralık olarak
gitmez."
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Damien 
Comolli, 
Toulouse'un 
Başkanı Oldu
ABD'li yatırım şirketi

RedBird Capital Part-
ners'in satın aldığı Toulou-
se'un başkanı Damien
Comolli oldu.

Fenerbahçe'nin eski
sportif direktörü Damien
Comolli, Fransa İkinci Fut-
bol Ligi (Ligue 2) ekiplerin-
den Toulouse'un başkanı
oldu.

ABD'li yatırım şirketi
RedBird Capital Partners,
Toulouse Kulübünün
yüzde 85'lik hissesini satın
aldığını duyurdu.

Kulübün eski başkanı
Olivier Sadran'ın kalan
yüzde 15'lik hisseye sahip
olmaya devam edeceği,
Damien Comolli'nin ise
yeni başkan olarak
göreve getiril-
diği belirtildi.

Yeni görevi
için heyecanlı ol-
duğunu belirten 47

yaşındaki Comolli,
"Kulübün büyük bir

potansiyeli var. Oyuncular,
teknik ekip ve RedBird ile
güçlü bir gelecek inşa
etmek için beraber çalış-
mayı sabırsızlıkla bekliyo-
rum." ifadelerini kullandı.

Maurizio Sarri: 
Cristiano kafasına bir
şey koyarsa
durdurulamaz

Juventus teknik direktörü, Lazio karşı-
sında galibiyeti getiren golleri atan Cris-
tiano Ronaldo'nun olağanüstü bir
futbolcu olduğunu söyledi.

İtalya Serie A'nın 34. haftasında Ju-
ventus, şampiyonluk yarışındaki rakiple-
rinden Lazio'yu konuk etti.

Siyah-beyazlı ekip, Portekizli yıldızı
Cristiano Ronaldo'nun attığı gollerle La-
zio'yu 2-1 mağlup ederek, ligin son 4 haf-
tasında en yakın rakibi Inter'in 8 puan
önünde girmeyi başardı.

Bu karşılaşmadaki golleriyle iki sezon-
dur mücadele ettiği Serie A'da attığı gol
sayısını 51'e yükselten Cristiano Ro-
naldo, Serie A tarihinde 50 gole en hızlı
ulaşan oyuncu oldu.

Portekizli yıldız, aynı zamanda İn-
giltere Premier Lig, İspanya La Liga ve
İtalya Serie A'da 50 gol barajını geçen
ilk oyuncu olmayı başardı.

2019-20 sezonunda 30 gole ula-
şan Cristiano Ronaldo, gol krallığı ya-

rışında Ciro Immobile'yi yakaladı.
Karşılaşmanın ardından açıklama-

larda bulunan Juventus Teknik Direktörü
Maurizio Sarri, oyuncusu hakkında övgü

dolu sözler söyledi.
Sarri "Cristiano kan kokusunu

aldığı zaman bambaşka bir
oyuncu oluyor. İki maç arasında
kendini yenileme ve hazırlama
hızı olağanüstü. Bu sadece fi-
ziksel bir durum değil. İşin
içinde psikolojik etkenler de
var. Her maç çok fazla eneri
sarf ediyor ama her seferinde
bu enerjisini geri kazanmayı
başarıyor. Hem mental hem de
fiziksel açıdan dünyanın en iyi-
lerinden biri" ifadelerini kul-
landı.

Ronaldo'nun Serie A'da bir
sezonda en fazla gol atan
oyuncu olan Gonzalo Higu-
ain'in rekorunu (36) kırıp kı-
ramayacağına dair sorulan
soruya da cevap veren

Sarri "O aklına bir şey
koyarsa, durdurula-

maz" şeklinde konuştu.

Cristiano Ronaldo’dan
tarihi başarı

Serie A'nın 34. haftasının kapanışında
Lazio'yu 2-1 yenen Juventus'ta golleri
atan Cristiano Ronaldo tarihe geçti.

Juventus'un Portekizli yıldızı Cristiano
Ronaldo, tarihî bir başarıya imza attı.

Serie A'nın 34. haftasının kapanış ma-
çında Juventus, evinde ağırladığı La-
zio'yu 2-1 mağlup etti.

Maçın 51. dakikasında penaltı kaza-
nan ev sahibinde topun başına geçen Ro-
naldo takımını 1-0 öne geçiren golü
kaydetti. Bu golün hemen ardından 54'te
skoru 2-0'a getiren yine Ronaldo oldu. La-
zio'nun golünü ise 83'te Ciro Immobile
attı.

Bu golle bu sezon Serie A'daki 30. go-
lünü kaydeden yıldız futbolcu, Juventus'a
geldiği günden bu yana ligde çıktığı 61
maçta 51. golüne ulaştı ve tarihe geçti.

Cristiano Ronaldo, Avrupa'nın 5
büyük liginin 3'ünde (Premier Lig,
La Liga, Serie A) 50+ gol barajını
aşan ilk futbolcu oldu.
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Fenerbahçe Spor Kulübü Dergisi’nin ve Süper Fenerbahçe Gaze-
tesi’nde yazı ve yorumlarıyla tanıdığınız yazar Baki Aydın yeni ki-
tabını kitapseverlere sundu. Fenerbahçe ile ilgili merak ettiğiniz

herşeyi ve okuduğunuzda şaşıracağınız birçok konuyu bu kitapta bu-
labilirsiniz... 

Tüm sporcuların hayalini Milli Takım forması süsler. Milli formayı giy-
mek en büyük hedefidir sporcuların ve bu gurur her sporcuya nasip
olmaz. Türk sporunun asırlık çınarı ve en büyük temsilcisi Fenerbahçe,
Milli Takım konusunda da ön plana çıkıyor. Faaliyet gösterdiği tüm
branşlarda Türk Milli Takımlarına en çok oyuncuyu veren kulüp Fener-
bahçe olmuştur.

“Milli Takım ve Fenerbahçe” adı verilen bu eserde Fenerbahçeli
milli sporcuların bir daha kırılması
mümkün görülmeyen muhteşem re-
korları ve başarıları gözler önüne se-
riliyor. İnternette arama motorlarında
arayarak bulamayacağınız birçok
istatistiki bilgi kitapta yer alıyor. 

Milli formayı giyen ve kaptanlık
yapan Fenerbahçeli sporcular, unu-
tulmaz maçlar ve ilkler, birden fazla
spor dalında milli formayı giyme şe-
refine nail olmuş sporcular, Dünya
rekoru kıran Fenerbahçeliler,
Dünya ve Avrupa şampiyonaların-
daki unutulmaz başarılar, Fener-
bahçelilere ait Olimpiyat, Akdeniz
oyunları ve Balkan rekorları, hepsi
ve daha fazlası bu kitapta.

Kolay kolay elinizden düşüre-
meyeceğiniz bu eser, tüm sporse-
verlerin kütüphanesinde mutlaka
bulunmalı.

Herkese keyifli okumalar dile-
riz.

8Ağustos 1975’te İstanbul’da doğdu.
Anadolu Üniversitesi İşletme (2004)
ve İstanbul Üniversitesi İlahiyat

(2013) fakültelerini bitirdi. 2012 yılında
Marmara Üniversitesi SBE İktisat Teorisi
Tezli Yüksek Lisans programından “Yok-
sullukla Mücadelede Mikro Ekonominin
Türkiye Uygulamasının Ekonomik Açıdan
Değerlendirilmesi” adlı teziyle mezun oldu.
2007 yılına kadar Mali Müşavirlik yaptı.
2007-2015 yılları ara-
sında İstanbul Teknik
Üniversitesi Bilimsel
Araştırma Projeleri bi-
riminde devlet me-
muru olarak çalıştı.
2015 yılı Şubat
ayında Din Kültürü ve
Ahlak Bilgisi öğret-
meni olarak atandı.
2005-2018 yılları ara-
sında Fenerbahçe
Spor Kulübü Dergi-
si’nin ve Süper Fenerbahçe Gazete-
si’nin çeşitli sayılarında yazıları ve yazı
dizileri yayınlandı. 2013 yılında Tarikat-
larda Dini Musikinin Yeri ve Önemi,
2014 yılında Rekortmen Şampiyon Fe-
nerbahçe 2013-2014, 2015 yılında İslami
İlimler Rehberi (Halil İbrahim Delen ile
birlikte) adlı eserleri yayınlandı. Halen bir
devlet okulunda idareci olarak görev yap-
maktadır. Evli ve 2 çocuk babasıdır. 
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Baki Aydın’dan
Milli Takım ve Fenerbahçe
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